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Zapisnik 

Sa VI (šeste) Sastanaka redovne Skupština opštine Dragas, odrzane dana: 28.06.2024 sa 

sledecim:  

 
Dnevni red 

 

1. Usvajanje Srednjoročnog budžetskog okvira (SOB) 2025-2027. 

2. Eventualno 

 

Arijeta Skeraj : Pozdrav svima! Dobrodošli na šestu redovnu sjednicu za 2024. godinu! Vjerujem da 

ste svi prihvatili materijal. Poštovani odbornici, prije nego što krenemo sa dnevnim redom, dozvolite 

mi da vas obavijestim da sam, nakon situacije nastale poplavama u našoj opštini, zajedno sa načelnikom 

opštine i dijelom njegovog kabineta, u ime Skupštine opštine obišao sela pogođena poplavama, gdje 

sam se iz prve ruke uvjerio u veliku štetu koju su ove poplave izazvale, srećom bez posljedica po ljude. 

Takođe, učestvovao sam i na jučerašnjem sastanku koji je sazvao načelnik Opštine, gde je formirana 

Opštinska komisija za procenu šteta od elementarnih nepogoda, koja će krenuti sa radom na terenu 

kako bi se procenile sve štete koje su pričinjene u porodičnoj privredi. , preduzeća, poljoprivredno 

zemljište i javna infrastruktura. Na osnovu zakonskih odredbi, konačni izveštaj koji će ova Komisija 

sačiniti nakon završetka terenskog rada i procene štete, mora biti pregledan i odobren od strane 

Skupštine opštine, pre nego što se dalje nastavi nadležnim centralnim organima. Stoga vjerujem da 

ćemo kao najviši organ odlučivanja i predstavnik građana biti kooperativni u tom pravcu, kako bismo 

stali na stranu građana koji su stradali u ovim poplavama. Hvala ti! Prije nego što smo stavili dnevni 

red na glasanje, predsjedavajući je zatražio riječ. 

Bedžet Dželadini : Poštovani predsedavajući, potpredsedniče, poštovani poslanici, predstavnici 

OEBS-a, medija, pozdravljam vas i zahvaljujem vam na učešću na ovom sastanku Skupštine! 

Predsjednica je dala opće informacije o situaciji nakon poplava. I ja sam namjeravao nešto reći, ali to 

ostavljamo na drugom mjestu, naravno da ću dati tačniju i dužu informaciju, a onda možemo i raspraviti 

eventualnu tačku o poplavama, ako treba . Hvala ti! 

Shpetim Hajredini : Hvala, dragi predsjedavajuće! Zdravo, draga izvršna vlast, sabornici, dragi 

građani Dragaša! Morao sam da dam predlog, kao šef grupe PDK, ali prvo, kao i uvek, ja sam liberal i 

uživao sam da dobijem mišljenje od predsedavajućeg i vašeg, gospođo predsedavajuće, kako bismo 

mogli da razgovaramo na posebnom poentu i ne prepuštajte to eventualnom. Po pitanju poplava koje 

su se dogodile u selima. U tom trenutku da vidimo i razgovaramo o komisiji koju ste formirali, io 

drugim pitanjima koja su osjetljiva i o kojima bi trebalo razgovarati o ovoj katastrofi koja nam se 



2  

dogodila prije dva dana. Dakle, da li da čekam odgovor ili da ga dam kao predlog da imamo još jednu 

tačku dnevnog reda? Onda predlažem da to bude na dnevnom redu! Hvala ti! 

Nedzmidin Sejdilar: Zaista mi je žao zbog elementarnih nepogoda koje su zadesila našu opštinu. Juče 

je Komitet za Zajednice doneo odluku da se u posebnoj tački tretira pitanje elementarnih nepogoda. 

Neznam da li su vas o tome obavestili. Da u toj tački formiramo i komisije i sve što je potrebno da se 

izađe u susret našim građanima. Tražim da se uvrsti kao tačka dnevnog reda i da bude prva, jer je to i 

prioritet, a tačka KAB-a može da bude druga. 

Nexhat Selaj : Hvala vam, vođo! Zdravo predsedavajući, kolege, mediji! I pored nesreće koja nam se 

dogodila , takođe sam mišljenja da prva tačka dnevnog reda treba da bude katastrofa, a tražio sam i od 

izvršne vlasti i od skupštinara da kao tačku dnevnog reda imaju poseban temelj za opasnosti. Ovdje 

možda možemo malo više da pričamo o eventualnostima, ali moj zahtjev je da imamo posebnu osnovu, 

uzimajući u obzir uslove, teren, nadmorsku visinu, atmosferske padavine i tako dalje. Još jedan zahtev, 

malo moj, malo građana opštine Dragaš, tačnije građana Dragaša je Putna kružna, koja je prošle godine 

bila zatvorena na 24 sata ceo mesec. Predsedniče, verujem da ste kontaktirali preduzeća - ili ne, ne 

znam, ali verujem da možda da - to je zahtev privrede opštine Dragaš, tačnije građana Dragaša, da se 

na ovaj način vrijeme priliva sunarodnika koji dolaze, nemojte biti blokirani 24 sata. Dajte priliku da 

nađete vrijeme za cirkulaciju unutar ova 24 sata. U razgovorima koje sam vodio sa privrednicima i 

građanima, povoljan trenutak je da je put blokiran najmanje od 07:00 do 18:00 časova, a posle 18:00 

do 07:00 sutra ujutro put treba da bude prohodan, jer izaziva mnoge probleme, ne samo u gomilanju 

automobila, lošem putu, već i u gubitku vremena. Pa sam te pitao juče, možda je ovo kasno bez razloga, 

sad imamo još dve-tri nedelje, čekamo još četiri da se vrati, nadajmo se da će ostrva sigurno doći, da 

ne blokiramo grad Dragaš. Hvala ti! 

 

Bedžet Dželadini : Prvo sam predložio da se vodi debata o elementarnim katastrofama koje su se 

dogodile kao posledica poplava. Predlažem da Skupština opštine prvo počne sa KAB kao prvom 

tačkom, druga tačka je poplava, treća tačka je drugačija. Dok, u vezi sa ovom obilaznicom, vi 

postavljate zahtev meni kao predsedniku, sa preduzećima koja su zahtevala, sa potpisima i tim 

rasporedom. Imamo sastanak u KKSB-u, tamo raspravljamo i donosimo odluku. 

Uran Halimi : Hvala, gospođo predsjedavajući! Pozdrav prisutnima! Mi, kao Poslanička grupa LVV-

a, definitivno podržavamo prijedlog da prva tačka dnevnog reda bude ona koja uključuje poplave. 

Razlog je taj što smo samo došli od građana i moramo ostati blizu građana, jer su poplave i situacija je 

manje-više alarmantna u nekim dijelovima naše zemlje. Izražavam saučešće onim porodicama, onim 

građanima koji su pogođeni ovom poplavom. Dobro je ostati blizu građana u pravom trenutku. Hvala 

vam puno! 
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Arijeta Skeraj : Zatim, sa prijedlogom koji su dali šef GP PDK, gospodin Sejdilar, gospodin Selaj i 

gospodin Uran Halimi, prijedlog treba uvrstiti kao tačku dnevnog reda. Prva tačka dnevnog reda biće 

davanje saglasnosti KAB-a, druga će biti rasprava o poplavama koje su se dogodile, a treća tačka će 

biti eventualna. 

Driton Ademi : Pozdrav svima! Predsedniče, koliko ja znam, mi smo skupštinski odbornici i možemo 

da odlučimo da li možemo da stavimo predlog GP PDK kao prvu tačku dnevnog reda ili KAB. Dakle, 

nije veliki problem ako se tome smijemo. Skupština odlučuje da li ćemo se tome smijati kao prvu ili 

drugu tačku. I kod zakona imamo pravo da ostanemo pri tome, jer je još hitnije da to možemo staviti 

kao prvu tačku dnevnog reda. Dakle, prijedlog Spasa je da ga stavim kao prvu tačku dnevnog reda. 

Sada odbijate vladin predlog. Hvala ti! 

Arijeta Skeraj : Hvala! Prijedlog Spasa bio je u okviru predsjedavajućeg i predsjedavajuće. Još jednom 

molim Shpetima Hajredinija da uzme riječ! Prva tačka dnevnog reda biće davanje saglasnosti KAB-a, 

a druga tačka je bila rasprava o poplavama. Šta ćeš mi reći ako nije, kako prvo tako i drugo, provjerio 

sam svoj propis. Spas, samo za pojašnjenje, kako reče, neka to posluša Drito Adam. 

Shpetim Hajredini : Onda, naravno, tu su i zapisnici i video snimci, a čak i da ih nije bilo, ja nisam od 

onih koji će klevetati. Dakle, nisam tražio da to bude na prvoj tački dnevnog reda, tražio sam da to bude 

posebna tačka rasprave, nakon KAB-a. Ali sada, šta god da odluče članovi skupštine, ja sam za. Važno 

je da danas razgovaramo i donesemo pravu odluku za građane. Ostali mi ne smetaju. To sam rekao. 

Hvala ti! 

Arijeta Skeraj ! Hvala ti! Smijemo se glasanju! Odobrenje KAB 2025-2027; predlozi koje su dali svi, 

rasprava o poplavama koje su se desile u našoj opštini; a treća tačka je eventualna. Dakle, da li je u 

prilog ovoj agendi? Ima li prigovora? Uzdržavanje? Sa 24 glasa za, nula protiv i nula suzdržanih, dnevni 

red je usvojen. Počnimo s prvom tačkom: Sazrijevanje KAB-a 2025-2027. 

Qamil Kolloni : Pozdrav svima! Zdravo predsjedavajući, pozdrav predsjedavajući! Vi delegati, gosti i 

svi ostali učesnici! Poštovani delegati, Srednjoročni budžetski okvir opštine Dragaš je u skladu sa 

Srednjoročnim okvirom rashoda, koji proizilazi iz zakona iz Ministarstva ekonomije i finansija, kao 

sastavni deo KASh. Dakle, Vlada Kosova, u okviru svog okvira, smatra opštine jednim od potrošača 

budžeta. Takođe, za 2025-2027 godinu, sa prvim budžetskim cirkularom, opština Dragaš je sastavila 

KAB 2025-2027. Prema analizi koju smo uradili, iz prvog Budžetskog cirkulara imamo sledeće 

podatke: Opština Dragaš ima 7.135.380 evra iz opšteg granta; iz posebnog granta za obrazovanje je 

3.705.015 eura; iz posebnog granta za zdravstvo je 1.480.765 eura; a od ličnog dohotka 551.054 eura. 

Naime, opšti budžet opštine Dragaš za 2025. godinu ima povećanje od 8% u odnosu na 2024. godinu i 

obuhvata ukupan iznos od 12.872.214 evra. Ceo ovaj budžet je podeljen na programe za svaku 

direkciju, ali generalno je podeljen na ove četiri specifične destinacije: Za plate i dnevnice imamo 
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5.844.000 evra; Robe i usluge imamo 1.513.000 eura; Opštinske troškove imamo 400.000 eura; a 

imamo 400.000 eura subvencija. Iz svega se vidi da su značajne promene u subvencijama koje su 

povećane, kao i opštinskim troškovima. Sveukupno, budžet je ukupno povećan. Vi kao delegati pitaćete 

zašto su takva povećanja. Kapitalna ulaganja ostalih godina, koja su vršena u kontinuitetu, dala su svoje 

pozitivne efekte, gdje smo primorani stvarati dodatne troškove. Takođe, imamo ugovorene firme za 

letnje i zimsko održavanje grada Dragaša i u toku je niz drugih radova. Međutim, u KAB-u smo - s 

obzirom na to da su napravljene vrlo dobre investicije, koje otvaraju i nova radna mjesta - predvidjeli i 

povećanje broja radnika. Kao rezultat ovoga – ne znači da će Ministarstvo odobriti naš zahtjev – ali od 

kapitalnih ulaganja koja su urađena, rezultat je da moramo angažovati dodatni kadar sa zapošljavanjem. 

Prvi se odnosi na registraciju Etnografskog muzeja. Drugo, očekujemo vrlo brzo tokom ove godine 

puštanje u rad gradskog stadiona u opštini Dragaš, gde smo predvideli da najmanje tri radnika treba da 

budu angažovana na njegovom održavanju i radu. Takođe, ove godine očekujemo da – bez obzira na to 

kako su se desili – osposobimo stadion u selu Blač, a predvidjeli smo i dva radnika. Istovremeno, 

planirali smo da investiramo u stadion u selu Plave i da tamo angažujemo servisera. Ove investicije su 

uticale i ovdje. Takođe, sa Obrazovnim planom - u koji vjerovatno ne želim da ulazim u detalje - ali 

treba znati da će kroz ulaganja i kroz otvaranje vrtića u zajednici biti angažovan dodatni broj osoblja 

na ovim poslovima. Sa Budžetskim cirkularom imamo određena smanjenja radnih mjesta u 

obrazovanju. Međutim, nadali smo se – tražili smo da se to preispita – da nije došlo do tehničke greške, 

jer budžet nije napisan , već su samo otpušteni poslovi. Pročitajmo ih jednu po jednu: 

1. Izgradnja Postrojenja za prečišćavanje i prečišćavanje vode u rijeci Radeš, obezbijeđena sredstva 

za 2025. godinu, 382.000 eura i obezbjeđeno 230 hiljada eura za 2024. godinu; 

2. Izgradnja puteva u gradu Dragaš, put "Sheshi i Dëshmorovë" i obilazni put u Dragašu - 105.935 

evra za 2025. godinu; 

3. Asfaltiranje puteva do groblja u selu Zappluxhe, Rrenak, Tumqinë i Xhamia - 100.000 evra za 2025. 

godinu; 

4. Asfaltiranje ulica "Livadhi i Begit" i Kodrat, i otvaranje puta za Ura e Hoxha u selu Blač - 22.000 

evra; 

5. Izgradnja parka u ulici „Skender“, Mahala Prifte u selu Blač – 50.000 evra; 

6. Uređenje vodovoda i kanalizacije u mestu "Gjybra e Pasha" u Blacu - 50.000 evra; 

7. Izgradnja parka i dječijeg igrališta kod džamije i uređenje parkovske ograde u Gornjoj mahali sela 

Blač – 300.000 eura; 

8. Asfaltiranje ulica u ulici "Luftëtari i Lirisė", ulici "Zgatar" i ulici Imamaj, izgradnja zaštitnog zida 

Ulica "Danaj" i uređenje parka u centru sela Bresane, za eksproprijaciju - 271.939 evra (d. , nekoliko 

projekata je sažeto u jedan); 
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9. Asfaltiranje puteva u selu Kuklibeg – 50.000 eura; 

10. Javna rasvjeta u centru sela Kuklibeg – 30.000 eura; 

11. Izgradnja zaštitnog zida u selu Kuk – 7.000 eura; 

12. Asfaltiranje ulica "Samidin Emini" i "Shelqja e Drugë" u selu Kuk - 87.118 evra; 

13. Otvaranje i asfaltiranje puta Kuk - Košava - 15.000 eura; 

14. Asfaltiranje centralnog puta u selu Buzez – 69.000 eura; 

15. Otvaranje kanala i uređenje sedišta i trotoara do Mejdana u selu Kosava - 97.555 evra; 

16. Izgradnja zaštitnog zida na Rruga e Xhamia u selu Košava – 33.000 evra; 

17. Asfaltiranje puta Kapre - Rrenc - 200.000 eura; 

18. Izgradnja kanalizacije i vodovoda u selu Kapre - 40.000 eura; 

19. Kockanje i izgradnja zaštitnog zida na ulicama "Kuji i Mullini" i "Proni i Serdarit" u selu Zgatar - 

90.000 eura; 

20. Izgradnja kanalizacije i propusta u ulici "Ograde" u selu Brrut - 7.000 eura; 

21. Javna rasvjeta u centru sela Brrut - 2.000 eura; 

22. Otvaranje puta za Likeni u polju sela Brrut - 40.000 eura; 

23. Izgradnja rezervoara za vodu u mjestu „Kroi i Madh“ u selu Bellobrad – 25.000 eura; 

24. Asfaltiranje puteva u selu Bellobrad 70.000 eura; 

25. Asfaltiranje puteva na džamijskom putu, izgradnja zaštitnog zida u Qollopeku i odvodnjavanje od 

Lugu i Pule do sela Zym – 70.000 eura; 

26. Izgradnja postrojenja za otpadne vode u ulici Mullini u selu Brezne – 330.000 eura; 

27. Asfaltiranje ulica "Pirkuqi", "Kroi i Dhive" i "Hani i Llopushniku" u selu Brezne - 45.645 eura; 

28. Asfaltiranje ulica "Adem Berisha", "Beteja e Buqe" i "Qereza" u selu Buqe - 70.000 eura; 

29. Izgradnja stadiona u selu Plaavë - 70.000 evra; 

30. Asfaltiranje puteva u selu Plave - 20.000 evra; 

31. Javna rasveta u centru sela Plave – 20.000 evra; 

32. Izgradnja Prrona u ulici "Kreveqica" u selu Plavë - 8.500 evra; 

33. Asfaltiranje puteva, izgradnja zaštitnih zidova u ulici „Abdyrrahman Gërdelaj“ u selu Rrenc – 

70.000 evra; 

34. Izgradnja puta Xërxe-Rrenc u selu Xërxe – 30.000 evra; 

35. Izgradnja sportskog terena u selu Plajnik – 45.000 evra; 

36. Asfaltiranje puteva i prateće infrastrukture u selu Šajne – 120.000 eura; 

37. Izgradnja putne infrastrukture u selu Kukajan – 50.000 eura; 

38. Asfaltiranje puta na putu "Peto Mahale - Šokovce", lišaj i adaptacija Prrona od "Gjonjeta" u selu 

Brod - 180.000 eura; 
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39. Izgradnja parka u selu Dikance - 40.000 evra; 

40. Asfaltiranje puteva u ulici „Baçkë”, groblje u selu Baçkë – 50.000 evra; 

41. Izgradnja sportskih terena u selu Leštan – 50.000 evra; 

42. Asfaltiranje puteva u centru sela Radeshë – 90.000 evra; 

43. Izgradnja zaštitnog zida, parking u selu Krstec – 80.000 evra; 

44. Otvaranje bunara u mestu „Brod“ i popravljanje vodovoda u mestu „Barbulla“ u selu Globoćica 

– 123.000 evra; 

45. Izgradnja vodovoda u selu Kruševo - 130.000 evra; 

46. Asfaltiranje puteva, izgradnja trotoara, kao i uređenje Prroi u selu Vraniçë - 70.000 evra; 

47. Izgradnja Prrona, renoviranje sportskog terena u selu Rapče – 130.000 evra; 

48. Izgradnja zida i asfaltiranje puteva u selu Orqushë - 30.000 evra; 

49. Asfaltiranje puta i izgradnja kanalizacije u selu Zlipotok – 90.000 evra; 

50. Asfaltiranje puteva u ulici "Llukov" u selu Restelica - 260.000 evra; 

51. Izgradnja vodovoda u selu Libevište - 70.000 evra; 

52. Asfaltiranje puteva i izgradnja zaštitnog zida u selu Mlikë - 40.000 evra; 

53. Izgradnja Doma za osobe sa invaliditetom - predviđena je tokom ove godine; 

54. Izgradnja stadiona u selu Blač – 100.000 evra; 

55. Izgradnja stadiona i prateće infrastrukture u Dragašu – 185.000 evra; 

56. Izgradnja ploče i krova, kao i renoviranje SHFMU "28. novembar" u selu Bresane - 21.745 evra; 

57. Renoviranje osnovne škole u selu Restelica - 60.000 evra; 

58. Izgradnja igrališta za djecu u Osnovnoj školi "28. novembar" - 30.000 eura; 

59. Izgradnja puta i dvorišta Osnovne škole "Ulina" na Košavi - 3.000 eura; 

60. Izgradnja sanitarnih čvorova i multifunkcionalnog prostora u Gimnaziji "Ruždi Beriša" u Dragašu 

- 40.000 evra. 

 

Dakle, ukupno imamo 4.714.448 eura planiranih kapitalnih investicija. Naime, oni su već doživjeli 

promjene sa donacijom koju smo sada osvojili, o čemu vas može obavijestiti gradonačelnik. 

Arijeta Skeraj : Hvala! Onda otvaramo diskusiju. Molio sam vas - diskusija će trajati 10 minuta, onaj 

čije ime bude pomenuto neka odgovori, ko nije pomenut neću odgovoriti. 

 

 

Nexhat Selaj : Hvala! Ja sam to prenio - bez obzira što smo imali materijal, čini mi se da je bilo previše 

da direktor dođe ovdje i daje pojašnjenja, da imamo materijal i da se moramo orijentisati i razgovarati 

o tom materijalu. Bez obzira na to, zaustaviću se na kapitalnim investicijama. Rekli ste da je uloženo 
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oko 4.700.000 evra... Ne bih rekao da je to bila namera, desilo se da dva puta, čak i na sednici da je 

predsedavajući išao tamo-amo sa direktorom, niste ni slušali šta Rekao sam, čak ni sada. Ne govorim 

to namjerno, ali drugi put se ponavlja. Pažljivo sam prosledio direktoru 4.700.000 evra kapitalnog 

ulaganja. Ovde bih se zaustavio kod direktora DKA, gospodina Krasniqija. Da li ste ikada bili učesnik 

u raspodeli 4.700.000 evra, od čega 40 hiljada evra za Gimnaziju "Ruždi Beriša"? Vi ste sami bili 

profesor i svi smo mi djeca te škole tamo, i svi smo zahvalni tim nastavnicima, pokojnim profesorima 

koji su nas danas doveli da ovdje govorimo. 40 hiljada evra, ovo je... Verujem da je to više od bacanja, 

ne znam šta je. Obavestite vas, sabornici, i vi vladari, ali i slušaoce, da je Gimnazija "Ruždi Beriša" 

akademija za ovaj region, akademija nauka. Odvojiti 40.000 evra akademiji nauka - tamo piše 

obrazovanje i nauka - obrazovanje i nauka u srednjoj školi "Ruzhdi Berisha" je šteta. Sve nas skuplje 

koštaju ručkovi i večere, a ulaganja u ovu školu su 40 hiljada eura, ne znam kog direktora imamo i šta 

očekujemo u budućnosti. Zašto se direktor ne bavi aneksom škole "Ruždi Beriša" koju ste napustili već 

dve godine? To je bio projekat 2023-2024, dvogodišnji projekat, znam dobro, nisam hteo da ga 

nazovem problemom 2023, jer znam da ćete reći 2024 da će se završiti. Sada dolazi jul, direktore. Kada 

su ti radovi završeni, kada je betonirana samo ploča i četiri stupe, zapaljeni su betonski stubovi . Ako 

nije tako, možete otići i posjetiti ga kada budete kompletno izgrađeni, pošto ste došli kao direktor. 

Prošla je 2024., kada ćete radnicima dati posao? Uvijek ulaganja u tu školu, u tu akademiju koju štitim 

tijelom i dušom, naši radovi propadaju. Ne samo sada, kritikovao sam i svoju stranku u prošlosti. Dolaze 

u septembru. Hoćemo li se baviti učenjem, hoćemo li se baviti poslom, hoćemo li se baviti bukom koja 

se stvara u školi i šta je ostalo od ove škole? Ako ih zovemo akademije, dođite da vidite šta imaju u toj 

akademiji. Sa 40 hiljada evra direktore, nemate nikakav kabinet, zar vas nije sramota da dođete da 

sedite ovde i da me slušate, a da vas sluša 500 studenata i 60 profesora, nemate nikakav funkcionalni 

kabinet. Šta ćete sa 40 hiljada eura? Slobodno kupi auto, ne lutaj ulicama gore-dole, sa dve karte u ruci, 

kupi luksuzan auto, uradimo to besplatno. 40 hiljada evra, sramota je govoriti o Gimnaziji "Ruždi 

Beriša". Sramota dolazi i raste! Sada smo imali Test postignuća i za 100 eura su platili ručak 

kontrolorima koji su bili odlični, a oni su došli i odradili izvanredan učinak. Nema ručka, nisi imao 

hrabrosti da doneseš kafu administratorima. I znate dobro, učestvovali ste u drugim školama, ljudi se 

hvataju za lice. Oni plaćaju ručkove, večere, obroke, sve dok tamo idete koliko god možete. Ovdje niste 

mogli - 20 ljudi je iza vas, ručak je 5 eura - za 100 eura. Samo mi reci! Putem mejlova pošaljite mejlove 

da učenici dobiju olovku i vodu za piće. Sramota je tražiti od studenta olovku od 5 centi sljedećeg dana 

mature. Još jedna voda! Isječeš ih, ali napraviš kao da kad ispustiš mlaćenicu, piće se pojede. Učenik 

dolazi u pet sati, sa tom toplom vodom ostaje na času, ima dosta stresa, tražiš od njega olovku i čašu 

vode. Ne zelim da budem previse ostro jer mozda tebi deluje prestrogo, osim ako ovo nisu istine, sretan 

sam iz tvojih usta, a ne od predsednika, dodji da se suocis sa mnom ovde cak i sa onim kolegama koji 
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su prate vas sve, čak i one studente koji vas sve prate. Kada je u pitanju kupovina olovke, moram 

napisati zahtjev. Vratio sam školama autonomiju novca, samoupravu novca. Ne, tender nije izašao. 

Razumemo šta je posao tendera, samo shvatite da je to svakodnevni potrošni materijal, kreda je 

svakodnevna, papir je svakodnevnica. Ne kažem da investicije, ostale katedre, samo one svakodnevne, 

vraćaju fondaciju na upravljanje direktoru, na rukovodstvo u školama. Hvala ti! Zabavljao sam se kad 

sam došao ovdje, suočio se sa mnom, a ne s gradonačelnikom ili bilo kim drugim, zataškavajući ono 

što ste do sada uradili. Hvala ti! 

Afrore Vejseli : Hvala, predsjedniče! Pozdrav svima prisutnima! Prije nego što se javimo o KAB 

punktu, ovih dana naša Općina se suočila sa velikim poplavama, velikim štetama, ali hvala Bogu što su 

ljudi dobro i želimo da nemamo više ovakvih dana. Dakle, očekujemo podršku Općine, kako moralnu 

tako i finansijsku, za ove pogođene porodice. Svoju diskusiju bih fokusirao na ovu tačku na planiranje 

za 2025-2027. Ako pogledamo spisak troškova, ističe se jedna stvar da su predstavljeni projekti toliko 

generalizirani da se pitate gdje ćemo raditi s tim projektima. Ako gledamo u smislu broja distribucija 

projekata, ni ovdje nije dobro. Postoje sela koja su predstavljena u projektu, a radovi ovih projekata su 

uglavnom zaštitni zidovi ili kabine. Projekte predstavljaju predstavnici sela, ali i takvi projekti moraju 

da dobiju saglasnost, a ne da se rade paušalni iznos. Dajem vam primjer: projekat u Zgataru, izgradnja 

zaštitnog zida na Kuji i Mullirtu i kubiranje na ovom mjestu. Zid se može popraviti ako se nalazi na 

mestu zvanom Kuji i Mulliri, ali kockanje se ne može uraditi, pošto je put popločan asfaltom. Slični 

projekti postoje iu drugim zemljama. Ovih dana će se obaviti i prijem sportskog terena, govorim o 

stadionu grada Dragaša koji je uradio dobar posao. Ono što me brine je infrastrukturni dio, što je 

nažalost. Bolje je reći da se inaugurira investicioni dio federacije, a za ostalo ne znam. Još jedna stvar 

koja se ističe jeste da sve škole imaju igrališta za decu, samo u školi Zgatari ovaj kutak se vidi u snu. 

Iako, djeca ove škole to zaslužuju, ali možda za vas nisu dostojna. Nastavlja se isti trend, kao iu 

transportu, gdje 2,5 km puta ova djeca putuju samo 1 km, a ostalo putuju pješice. Hvala ti! 

Edin Kurt : Pozdrav svima prisutnima. Imam ovde ispred sebe predlog budžeta za kapitalne investicije 

u Gori 2025 godine, onako kako kako je iz kancelarije za manjinske zajednice poslato gospodinu 

Qamilu Koloniju. Ima jedan problem što se tiče sela Glogočica, materija koji smo dobili po njemu piše 

otvaranje bunara u mestu Bredor, regulacija vodovoda na mestu Barbula u selu Globočica 123.000. 

Tražim da se ova sredstva raspodele onako kako je i poslata u predlogu budžeta, to je nastavak projekta 

i pokockavanje ulica, potporni zid i izgradnja u totalu to je 123.000 .000 kako je i ovde poslato, samo 

da se ova ova sredstva raspodele onako kako je i poslato u predlogu budžeta, kako kasnije ne bi imali 

problema što se tiče realizacije ovih projekta. 

 

Nedzmidin Sejdilar : Zahvaljujem se gospođo predsedavajuća prvo ja sam izrevoltiran da ste vi kao 
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vlast pokazali političko licemerje Imali smo elementarne nepogode u našoj opštini Mi smo tražili da na 

prvo raspravljamo o elementarnim nepogodama međutim vama je stalo više do nacrta srednoročnog 

budžeta. Barem vizuelno pokazite da vam je zaista stalo do svih tih građana. Druga stvar gospođo 

predsedavajuća Zamolio bih vas kada već sad obavljate funkciju predsedavajuće skupštine da pročitate 

pravilnik o radu skupštine koji precizno kaže da svaki delegat ima pravo 10 minuta izlaganja + dva 

minuta dopune, konsultujte vaše prave pravne savetnike. Treća stvar gospođo predsedavajuća ja sam 

sada od dedina čuo da šef kancelarije za zajednice učestvuje u nacrtu budžeta valjda ste informacije 

trebali da uzmete od javnih debata direktno od građana naše opštine valjda građani naše opštine znaju 

najbolje Šta im je Gde im je potrebno gospođo predsedavajući Izvinjavam se vama sad ću sa direktorom 

ekonomije Mene lično zanima izgradnja putne infrastrukture u selu kukuljane predvideli ste za 2025 

godinu 50.000 EUR. Onda ste gospodo predvideli još 20.000 EUR za 2026 godinu i još 20.000 EUR 

za 2027 godinu. Tako je napisano pa me konkretno zanimaju detalji koje ćete puteve kroz kukuljane 

graditi za ovih 90.000 EUR u narednih tri godina. Takođe gospodine koloni u selu brod Mahala šokovci 

lika uređenje potoka i ulica predvideli ste 180.000 EUR za 2025 godinu, zatim za 20.000 za 2026 

godinu predvideli još 40.000 EUR ste predvideli za 2027 godinu. Zamolio bih vas da dođete ovde i 

kazete nam detalje ovog projekta. Možda sam ja neispravan i nelogično razmišljam ali deluje mi da je 

prevelika suma novca za neke takve projekte Zamolio bih vas da mi detaljno objasnite gde će se ti novci 

potrošiti onda gospodine koloni imate 70.000 EUR ukupno 40.000 EUR 2025 godine u selu dikance za 

parking zatim imate još 40.000 EUR 2026 godine po vašim tabelama, imate još 70.000 EUR 2027 

godine predviđenih za izgradnju parkinga u selu dikance. Gde će biti lociran taj parking i Kako će 

izgledati ako možete takođe da detaljno dođete ovde da objasnite jer pitaju meštani iz tog sela u Bačku 

ste gospodine koloni predvideli po kockanje ulice do groblja 50.000 EUR 2025 godine zatim ste još 

50.000 EUR predvideli 26 godine i još 50.000 EUR 2027, sto je ukupno 150.000 eura, zanima me 

kolika je trasa, te ulice i kako će svi ovi novci biti potrošeni izgradnja sportskog terena u selu lještane 

godina 50.000 EUR 2026 godina još 50.000 EUR i 2027 godina još 50.000 EUR što ukupno čini sumu 

od 150.000 EUR zanima me gde će biti taj sportski teren Kako će izgledati sportski teren od 150.000 

EUR koji ćete izgraditi u selu lještane onda imate u kruševu gospodine izgradnja vodovoda 2025 godina 

130.000 EUR, 26 godina 70.000 EUR i 2027 godina predviđen je predviđenih još 70.000 EUR što 

ukupno čini 270.000 EUR, ja mislim da građani naše opštine zaslužuju detaljan odgovor po ovom 

pitanju. U selu Restelica Lukov i Jezerce u selu Restelica260.000 EUR 2026 godine i 2027 godine niste 

predvideli nikakve investicije u najvećem selu u Gori, nemate u vašim tabelama, stoje vam kolone 

prazne. Dalje gospodine Koloni, da previše ne dužim, ovde ste vi predvideli stadion u Bljac, to je onaj 

isti stadijon gde smo kolege odbornici svi ovde podigli ruku i jednoglasno izglasali da se urgentno 

napravi, hitno napravi taj stadion, 100.000 EUR 2025 godine, zatim ste predvideli još 200.000 EUR 
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2026 godine i predvideli ste još 200.000 EUR 2027 godine što u ovom nacrtu čini 500.000 EUR. Koliko 

smo novca potrošili do sad, ja sam lično bio na tom stadionu, Uran ti lepo znaš bili smo zajedno tamo, 

i video sam da ogradu koju ste napravili je totalno rizična za starije stanovništvo, a ne ne daj Bože ako 

se deca približe toj ogradi, jer može jedan malo veći vetar da je sruši i sem toga gospodine Kolloni i vi 

gospodine gradonačelniče, gospođo predsedavajuća, lepo bi bilo kad nas opominjete da opominjete 

malo izvršnu vlast za pristojnost na sednici. Gospodine gradonačelniče, sad direktno vas pitam, vi ste 

došli za ovom govornicom i ubedili ste nas, ubedili ste i mene da je fudbalskom klubu neophodan teren 

za treniranje i rekli ste da ovde imate nekog donatora koji će opštini za izgradnju stadiona oko 200.000 

EUR, da taj stadion mora da se završi hitno jer je potreban, sada me zanima, ako ste počeli da gradite 

stadion na početku mandata kada ste uzeli 2022 godine januara na početku, demantujte me za 

govornicom gospodina gradonačelniče nije nikakav problem ali uzećemo i zapisnik i onda ćemo sve to 

raspraviti ako ste počeli da gradite ovaj Stadion na početku vašeg mandata, kakva je to urgentnost u 

pitanju, ljudi sedam godina, ja ne mogu da shvatim ili ja imam problema sa logikom ili vi drugačije 

računate vreme, treća stvar, gospodine gradonačelniče vi ste predvideli 185.000 EUR za stadion u 

Dragašu a ste objavili na facebook-u da ćete otvarati taj stadion. Kako možete da otvorite neki stadion 

koji još nije završen, i tu imam problema sa logikom, znači ako ste vi nedavno taj taj stadion ste trebali 

juče da otvorite, međutim, skladno vremenskim neprilikama sa kojima se suočila naša opština niste 

mogli i ne krivim vas zbog toga, investirate još 185.000 EUR u taj stadion zatim 2026 godine još 

200.000 EUR u taj stadion i 2027 godine još 200.000 EUR koliko će taj stadion izaći 2 miliona. Ja 

mislim da ovi olimpijski stadioni po svetu dosta manje koštaju od ovoga, dame i gospodo, poštovane 

kolege odbornici, Izvinjavam se što sam oduzeo malo više vremena i očekujem od izvršne vlasti da mi 

da detaljne odgovore po pitanjima koje sam potegao na ovoj skupštini a od vas gospođo predsedavajuća 

očekujem da se konsultujete sa vašim pravnim osobljem pravilnik o radu skupštine ima pravo na 10 

minuta izlaganja i + dva minuta dodatnog izlaganja ako je neophodno, mimo replike, ako bude 

prozovem, hvala. 

Driton Ademi : Onda, koliko sam video spisak kapitalnih izdataka, od 52 tačke koje su ovde, preko 

70% ovih tačaka je kubarstvo, kanalizacija, rasveta. To je šala za koju nas je optužila prethodna vlast, 

oni ponavljaju isti vic. Preći ću na zdravstvenu tačku, direktore, koju ste uključili u socijalne službe 

ovdje, a uključili ste i kao što ste rekli kod donatora. Planirali ste grant i prihod za 2025. godinu, blizu 

1.480.000. Zar nema kapitalnih ulaganja u zdravstvo za 2025, osim plata koje su ovdje uključene? 

Nema ulaganja u zdravstvo za 2025. Ne vidim ga nigde na spisku kapitalnih investicija, osim ako 

nemate svoje. Otići ću u neka sela ovdje, što je za mene jako iznenađujuće, žele nelogične investicije, 

od kojih većinu treba uložiti u druge projekte. Počinjem od sela Blač, koje sam kasno video u malom 

nerazumnom parku u naselju "Prifte". Šteta od 50.000 eura nije ništa drugo do bačeno. Park piše, 
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izgradnja parka u ulici Sendija, naselje, čak i naselje Prifte ovde piše. "Sveštenik" u selu Blač. Ni ono 

što je najgore, kakav je spisak troškova za 2025. godinu, nisam vidio - proteklih godina tražili su i 

nazive puteva u koje je uloženo. Na ovim mestima ima vrlo malo naziva ulica, tako da ne verujem da 

Ministarstvo to može prihvatiti bez naziva ulica. Izlazim u selo Bresanë, kockica ulica u ulici "Borac 

za slobodu", Ruga e Zgatari - ovaj Ruga e Zgatari, poglavice, put ka vama je najbolji put koji je ulozen 

za 24 godine, bon vaki, ne znam gde ti ovde investiraš. Ulica "Imamaj", izgradnja odbrambenog zida 

Danaj, izgradnja parka u centru. Koliko traje park, predsedniče, da li to radite u Bresani? 2023-2024-

2025 planirali ste i 200 hiljada eura u 2027. To je iznenađujuće! Asfaltiranje puteva u selu Kuklibeg - 

50 hiljada eura. Ne znam gde su stavili sve te kocke, ja imam zamerku da 50 hiljada evra kubika ezima 

nije moguce, gde bi mogla biti ova kocka? Još jedan fenomen koji sam vidio, javna rasvjeta u centru 

sela Kuklibeg. Jel samo centar, direktor, javna rasvjeta, 30 hiljada eura? Osim u Sarajoj našoj, jer tamo 

imaju centar, imate 30 hiljada eura u centru. Nashta je tehnička greška ili... ne verujem da ste to uradili 

nenamenski, da ste to uradili i u selu Brrut, ako se ne varam. Ne znam da li je to primijetio u svom selu 

ili ne. Čak i u selu Pllavë ste upisali nekih 20 hiljada evra samo u centru sela Pllavë, javna rasveta. 

Izračunaj - kubizacija ulica u centru sela Buzez - 50 hiljada eura, centar, džamija je plakala, koliko 

znam, koliko sam prošetao u Buzezu. 50 hiljada evra, ne Buzezin, ali i još dva-tri grada, 50 hiljada evra 

sa kostima. Osim što ga dodajete na vrata kuće, ne puštajte nikoga unutra, kao što smo rekli, na vrata 

hotnika nekome ako želite da ga dodate. Ili nashta, ne ove kocke, sta slazes po ulicama, nashta 

kupatilske plocice, nego kako se postavljaju. Ne znam, noću seljacima sela Buzez treba više stvari od 

kockica. Javna rasvjeta je, kao što sam već rekao, bila u centru Brruta za 20.000 eura. Osim u centru 

20 hiljada eura. Računajte, cijela Bresana košta 40.000 eura, samo Brruti vas koštaju 20.000 eura. Ne 

spominje se, Brruti je jedan, nisu ga dijelili. Imam poslednje pitanje za predsedavajućeg. 

Predsjedavajući, vi godinama slušate budžet - drago mi je da ste ga čuli, jer je prošlo nekoliko godina 

- ali imam pritužbu na ovu budžetsku raspravu. Pokrili ste budžetsku raspravu, koju ste prikupili od 

Zapluxhe do Plajnika, i znate za šta ste to prikupili, prikupili ste samo za Grant za učinak, i dodali ste 

plus za sebe, jer sam ja dobio Grant za učinak . Veoma mi je žao što moram da kažem, osim granta za 

performanse, vi ste to takođe prikupili od sela Plajnik do sela Zapluđe. Ja sam bio jedini opozicionar - 

dobro znate - ima kuče majke, izgleda da je i Samidini, ne znam sigurno - jedini sam bio opozicionar 

kad sam bio na tom javnom saslušanju. I ja sam učestvovao, ali imam jedno pitanje. Učestvovao sam, 

prisustvovao je predsednik, učestvovao sam, bio je prisutan i direktor. Imam konkretno pitanje. 

Predsjedniče, hoćete li održati javne rasprave sa svakim selom posebno, umjesto da ih okupljate kao 

prvi put? Hvala ti! 

Shpetim Hajredini : Danas razgovaramo o dokumentu koji je veoma važan, što se tiče Skupštine 

opštine i izvršne vlasti, naravno. Od danas počinje planiranje šta će se raditi 2025. godine i šta će biti 
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uloženo za građane Dragaša. Dakle, imamo prostor za tri mjeseca i svi građani imaju pravi prostor, tako 

da ako misle nešto dodati ili promijeniti imaju otvorenu opciju i svoje prioritete usmjeriti na izvršnu 

vlast. Sada ostaje na izvršnoj vlasti da ih uzme u obzir. Poštovani direktore finansija, preći ću malo na 

prioritete Opštine, želim malo da porazgovaramo o ovim prioritetima i onda preći na kapitalna ulaganja 

o kojima je do sada bilo riječi. Jedan od prioriteta Opštine je jačanje opštinske privrede, sa jednakim 

mogućnostima za sve. Rast opštinske privrede kroz unapređenje obrazovnog standarda i stepena 

postignuća, opremljenost škola, renoviranje škola, poboljšanje uslova u osnovnom i srednjem 

obrazovanju ; direktnu podršku poljoprivrednom i stočarskom sektoru kroz subvencionisanje žena i 

muškaraca farmera. Prvo, poštovani direktore - poboljšanje standarda obrazovanja i stepena postignuća 

- vjerujem vrlo snažno da to utiče na stručnu radnu snagu, ali ne znam koliko utiče na ekonomski rast, 

da ako imamo stručnu radnu snagu, apsolutno ja znaju da to utiče na dobrobit preduzeća. Ali ne znam 

koliko to utiče na ekonomski rast. Ali drugi, ako nema preduzeća, ova radna snaga će takođe otići kao 

što je odlazila do sada. Želio bih da dobijem vaš odgovor, zašto smatrate da je poboljšanje obrazovnih 

standarda ključ ekonomskog rasta? Druga, direktna podrška sektora poljoprivrede i stočarstva, 

apsolutno utiče i uvek sam tražio da ovaj sektor bude prioritet za ovu izvršnu vlast, jer jedini će moći 

da utiče na ekonomski razvoj, otvaranje novih zemalja. , što će uticati na porodice koje ne napuštaju 

našu opštinu. Ali, to je uvijek ostajalo gluhih ušiju, čak sam i u ovoj podjeli projekata vidio da su ova 

dva sektora i dalje ostavljena po strani. Imamo povećanje subvencija, ali ne znamo gdje će ići. Hoće li 

se skoncentrisati sav stočarstvo i poljoprivreda? Nema šanse, jer imamo i obrazovanje, imamo i druge 

stvari koje sam danas vidio, socijalnu pomoć koja će se pomoći kroz subvencije. Tako da će opet ovo 

biti prepolovljeno i poljoprivreda i stočarstvo će ostati sa istim subvencijama kao i prethodnih godina, 

nema nikakvih promjena. To apsolutno nije u redu i sva ova obećanja ili kako god da ih zovemo, koja 

ste zabilježili u ovom materijalu, ostala su samo kao napomene i neće uticati na ništa za dobrobit 

građana, tako ja mislim. Ako mislite drugačije i imate argumente, izađite i raspravljajte drugačije. 

Svakako ću ići na listu kapitalnih izdataka. Ne znam sad direktore, očekivao sam da ćete napraviti 

promjene nakon incidenta i poplava koje su se desile. Ne znam koliko znate, ja sam dobio informaciju 

da prethodne vlasti, pa ni ova vlast do sada nije pomogla nijednoj opštini. Ako imate informacije koje 

su do sada pomogle nekoj opštini koja je pretrpela elementarnu nepogodu, javite mi. Do sada vlade 

nisu pomogle nijednoj opštini od prirodnih katastrofa. Zato bi bilo dobro da se ovo planiranje, koje je 

rađeno prije poplava - o tome ste jučer razgovarali, ne dođe na tu temu, pošto ću o tome raspravljati u 

tački dnevnog reda za koju smo glasali - poželjno je razmislite o promjeni ovih. Niste ih promijenili, 

ostavili ste iste i naravno ovi će se na kraju glasati takvi kakvi jesu. Prvo o čemu sam želio razgovarati 

je ranije govorio moj kolega Drito, zbog čega mi je također naređeno da vam predstavim selo Kuklibeg. 

Javna rasveta u centru sela, bilo bi dobro da se promeni kao naziv, kao oznaka, ne da bude "centar", 



13  

nego da bude u celom selu. 30 hiljada evra je dovoljno za postavljanje mreže javne rasvete u celom 

selu, jer je mala, znam koliko me je koštala u selu Kuk, za to sa punim uverenjem kažem da je 30 hiljada 

dovoljno za postavljanje rasvjetne mreže u cijelom selu. Neka ovo ime ne ostane kao što je ovdje. Onda 

za ostale, za selo Kuk, razgovaraću sa vama na kraju, za projekte koje sam tražio proteklih godina i 

sada ih uopšte ne vidim ovde, u ovom planiranju budžeta. Rekao sam vam prošle godine i razgovarao 

sam i sa direktorom poljoprivrede, koji danas nije tu, ja i ne vidim većinu sjednica, ali ima malo posla. 

Ako ste vi ovdje, na sreću imamo i predsjednika. Tražio sam nabavku poljoprivredne mehanizacije u 

kapitalnim projektima 2025. godine i nigde nisam video da je napravljen takav plan. I onaj drugi, koji 

sam mnogo puta pitao gradonačelnika i on mi je obećao da će to uzeti u obzir. Rekao je da ga imamo 

još godinu dana, a ja ga još nisam vidio, ili si ga možda planirao negdje drugdje, u nekom kodu koji 

nisam pročitao i nisam razumio, možda. Plaćanje troškova javne rasvete tih sela koje su do sada vršene 

iz sopstvenih sredstava. Da li si to planirao negde drugde izađi i daj mi odgovor, ako si planirao dobro 

je. Ako ne, dat ću prijedlog prije glasanja u KAB-u da se u kapitalna ulaganja uračuna i plaćanje 

troškova. Sledece zdravlje, vidim da nisi nista planirao, ali se nadam da ce sve biti ok. Ako je u redu, 

onda apsolutno ni ja ne smijem biti investiran tamo gdje je u redu i dobro. Ali, rekao sam i u januarskoj 

raspravi da imam mnogo pritužbi i – vjerujem da je većina vas bila ovdje – rekla sam da ne želim da se 

bavim zdravljem jer nisam tog profila. Nakon brojnih pitanja građana, bio sam primoran da postavim 

pitanje i tada, direktor zdravstva mi nije dao odgovor, nažalost gradonačelnik nije bio na sjednici. Zašto 

laboratorija dugo nije radila, šta se desilo, a ni rendgen nije radio i da li sada radi? Ako su ovi 

funkcionalni, onda smo dobri. A drugi, AMF bez doktora, da ne kažem bez medicinskih sestara. Šta 

možete, predsjedniče, da ovi centri imaju bar dva-tri dana da imaju doktore. Možete li dovesti doktore 

u ove centre porodične medicine ili ne? Vjerujem da je profesorica završila sve što treba reći o 

obrazovanju. Od pristizanja materijala planirao sam da ću predstaviti ovu svoju brigu koju sam i prošle 

godine predstavio. Sada sam u zadnjim trenucima morao da ga povučem, ali ne, ipak ću ga predstaviti. 

Čišćenje korita, tražio sam i prošle godine. Nažalost, desilo se to što se desilo, ne sporim da je to Božja 

sila i da ne možemo stajati pred njegovom moći. Ali, predsjedavajući, dobro je da bar ove godine nešto 

planiramo i uradimo čišćenje korita. Rekao sam za sva sela koja imaju reku, da su sva natovarena 

čvrstim kućnim otpadom, pa su blokirana. Zato je dobro isplanirati nešto da ih barem očistimo. Ne 

govorim o ekspanziji, jer ne znam da li imamo priliku ili ne, ali hajde da ih počistimo. Ono što se desilo 

prije dva dana, ako Bog da, nama se nikada neće dogoditi, ali imamo priliku da planiramo, imate pravi 

budžet, imate dovoljno budžeta, samo trebate volju. Ako ste voljni, uradićemo i to. Ako mi je ponestalo 

vremena, za ostala pitanja ću nastaviti u budućnosti. Hvala ti! 

Jetmir Ajdini : Pozdrav svima! Uz sve ovo planiranje kapitalnih investicija u našoj opštini za 2025-

2027 godinu, pitao bih opštinsku vladu zašto direktor zdravstva nije uključen u ovo planiranje. Zašto 
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ni jedan cent nije izdvojen za zdravstvo, a niti jedan cent nije planiran za zdravstvo za ove trogodišnje 

planove. Ili stanje u zdravstvu, u našem QKMF-u i našim AMF-ima, imamo sve sređeno i nemamo 

problema i ne moramo da ulažemo ni centa. Za naše građane koji svakodnevno traže usluge u ovim 

QMF-ima naše opštine. Glavno pitanje je ovo, u vezi ove budžetske alokacije koja je planirana. Drugo 

pitanje koje bih postavio, ne vidim u budžetu planiranja ulaganja u pumpe za vodu u selu Zgatar, propali 

projekat prošle godine. Zbog vašeg kašnjenja dodijeljena su budžetska sredstva, zbog vašeg kašnjenja 

na tenderu taj projekat je propao, sredstva su vraćena u suficit. Ne vidim nigdje planiranu ovu 

investiciju u pumpe za vodu. Moj dugogodišnji zahtjev u ovoj Skupštini opštine. Obećanje je dato, do 

danas nije došlo do poboljšanja. Postoji hitna potreba, hitno treba intervenisati na tim pumpama za 

vodu, jer se selo Zgatar snabdeva vodom preko tih pumpi. Drugo pitanje koje bih postavio je put koji 

pripada porodici Murati, put koji je pola ostao, pola je uloženo, a pola tog puta je nedovršeno. Obećao 

si mi da ćeš naći sredstva i završiti i taj put. Još je nedovršena i ostala je pola. Ovo su neka od pitanja 

na koja bih želio odgovore. Hvala ti! 

Uran Halimi : Hvala, gospođo predsjedavajući! Imamo listu kapitalnih izdataka, prilično dobro 

planiranje sa zapanjujućim brojkama. Vrlo je zanimljivo da, između ostalog, osim projekata o kojima 

nisam govorio, nisam ih posjetio i ne znam šta se tamo dogodilo. Imamo kubiranje puteva u selu Blač, 

put "Livadhi Begit" i "n'Kodër", nešto planiranja. Taj novac imamo u budžetu za 2024-2025. Osim što 

je vrijednost porasla. Grant je 50.000 evra, 50.000 evra je opredeljeno za 2026-2027, odnosno 100.000 

evra, ovaj put će sa svim tim novcem ići čak do Libećeva, jer je veliki deo puta već kockast u Koderu 

tamo visoko. Ono što me impresionira, a to sam stalno spominjao, jeste uređenje kaptaža i renoviranje 

slivnih bazena. To su famozna snimanja o kojima sam više puta govorio, više puta sam to pokazao kao 

zloupotrebu, zašto mi ne kažete ove snimke, to su u dokumentaciji, sad ste morali ponovo da planirate. 

Voda je tokom poplava bila neupotrebljiva, ne znam da li znate, u selu Blač je bila neupotrebljiva, 

nismo je mogli ni za čišćenje, jer je bila prljava. Umjesto da me očisti, on je zaprljao odjeću ili nešto 

drugo što je htio koristiti. Snimanja su, pored onih koja su napravljena 2022. godine, planirana za 2023. 

godinu, planirana su za 2 hiljade eura više i za 2024. godinu, a dodali su i još nekoliko za 2025. godinu. 

a kako znate šta će biti meni 2027 bon vaki i gradonacelnik je kod nas promenio slavine. Da li ti? Pa 

znam da se ovo nikada više nije ponovilo, jer ovo predviđanje traje zauvijek. Druga – koju je naveo 

gospodin Ademi, javna rasveta, vidim je na dva lokaliteta je javna rasveta u centru sela X. Tu se izdvaja 

čak 20-30 hiljada evra, 30 hiljada evra za 30 kvadrata, jer imamo svoje centre u malim mestima. 

Vrtoglavo je svjetlo, mjesto je svjetlije i ne znam da li možemo ostati sa sunčanim naočalama. 30 hiljada 

eura za 30 kvadrata! Ne znam, ionako dio novca dolazi noću. Imamo ga i u centru sela Brrut, časni 

Gazmend, u centru sela Brruta su dva brruta. Ishalla vam ne zadaje veće probleme u Brrutima, jer ne 

znate koji centar ima najbolju javnu rasvjetu. Zatim imamo nekoliko projekata u selu Blač, mislio sam 
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da su počeli 2024-2025, ali kao što vidim, nade su prilično male. To su projekti uzeti na ovaj način u 

izvršnom stilu odvojeno. Seoska vijeća se apsolutno ne pitaju o ovom pitanju. Možete li mi to dokazati, 

dajte mi ime člana vijeća koji je ovdje napisao jedan od zahtjeva. Nisu beznačajni! Vjerujem da su na 

svakom lokalitetu gdje su rađeni projekti apsolutno ignorisani seoski savjeti koje smo formirali sa 

velikom pažnjom i velikom voljom. U selu Blač imamo izgradnju parka i igrališta za decu. Deca – kako 

vidim sve ovo vreme, pobegli smo, nemamo dece, parkovi su puni. Ko igra ovde? Razlog zašto nemamo 

djecu, mogli bi biti, a vjerujem da je i to nepotizam, jer roditelji koji te nemaju pored te djece, prisiljeni 

su i stalno su primorani da bježe iz ove zemlje, da moraju bez suza da budu deo LDK da bi bili 

zaposleni. Predsjedniče, nisam otišao, jer mnoge vlasti mi nisu dale da odem odavde, eto ti sa mnom 

poslije. Zatim imamo izgradnju parka u ulici „Skhëndija“, u naselju „Prifte“. Ishalla se održava, 

planirano je godinama. Podnio sam zahtjev da se popravi taj put u Ura e Haxhi, kako mi kažemo, 

nedavno je bilo građana koji žive i borave, izgradili su kuće. Dobro je da mi se to desilo, nadam se da 

ćete to uraditi, jer u tom dijelu nema infrastrukture, nema građana koji žive tamo prema Kodri. Prelazim 

na obrazovanje, ovdje u obrazovanju i nauci, vidio sam neke planove, ali nema ih za 2026-2027 godinu, 

ne, ali nakon nekog vremena ovdje na kraju, ovo što ste mi napisali, vi lijeva polovina. Uopšte nemate 

planove za 2026-2027. Obrazovanje je ista situacija kao i rad te djece. Ranije ste obećali aneks koji je 

dodat Gimnaziji "Ruždi Beriša". Ne vjerujem da vam treba aneks, da nemate studente, i da vam je 

planiranje povratka studenata, ne dozvoljavanje studentima da odu, propalo, predsjedavajući. Platio 

sam im hleb i sada ne dolaze u Dragaš, jer je nivo obrazovanja pao na nulu. U obrazovanju imamo i ne 

planiramo nešto što pripada DKA i obrazovanju. Radi se o obuci po osnovnom nastavnom planu i 

programu, da nastavnici definitivno imaju osnovni nastavni plan i program. Ovdje nema planiranja, 

koje je već neko vrijeme bilo potrebno za obuku nastavnika za osnovni nastavni plan i program, što je 

osnovni preduslov za rad nastavnika. A, za obuku osnovnog nastavnog plana i programa, predsjedniče, 

to je obaveza koja se obavlja kroz posebne grantove. Ako mi možete reći, mi to nikada ranije nismo 

radili, ovo je vrlo jednostavno jer se radi kroz posebne grantove. U zdravstvu nema planiranja, jer nema 

zdravstva, nema službe, za to nema planiranja, drage kolege, pitaju se zašto nisu predvidjeli. Zatim, 

potrebno vam je zdravlje za sljedeće planiranje. Nažalost, ni zdravstveno ni planiranje investicija ovdje 

nije bolje. Hvala ti! 

Artan Loshaj : Pozdrav svima! Biću malo kraći od kolega, jer je većina rasprava bila rečena, da se ne 

ponavljamo. Ova vlada, za spisak kapitalnih izdataka 2025-2027, od 4 i po miliona, 2 i po miliona se 

samo podijelila. Pao je kao kokoška u rupu! Imaju PDK, uradili su to 100 hiljada puta gore od PDK. 

Za rasvjetu se razgovaralo, ali vrlo jednostavno, 20 hiljada i 30 hiljada samo za centre. Dok smo prošle 

godine za selo Rrenc izdvojili 20 hiljada evra za celo selo. Ne znam zašto ovaj projekat nije izašao. 

Ovaj projekat traje četiri godine i košta 30 hiljada eura. Prije četiri godine koštao je 30.000 eura, a danas 
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ste ga stavili na tender za 20.000 eura, a nije prodat. U međuvremenu ste pokrenuli dvogodišnji 

projekat, 70 hiljada evra kubika. Drago mi je predsedniče, drago mi je iako politički možete da mi 

dobijete neke glasove, srećan sam i zbog građana, jer je za ljude Rrencjana čak i zlato položeno za njih, 

srećan sam . Drugi problem je što - predsjednik i direktor znaju gdje me to najviše boli - u sportu i 

zdravlju. U sportu - Nexhmdini je takođe vrlo kratko rekao za selo Blač - hitno smo izdvojili 50 hiljada 

evra, sada izdvajamo još 100 hiljada evra, ne znam gde je situacija. Dok je juče na stadionu Dragaš iza 

kojeg imate, presečena vrpca, ali su nažalost poplave i to odložile na neodređeno vreme. 

Predsedavajući, dobro znate kakvu smo diskusiju juče vodili u Odboru. O tome dosta raspravljam u 

Odboru, ali danas ću saslušati i građane. Uvek sam te spašavao, ali ne danas! Ova Skupština je izdvojila 

220 hiljada evra za vreme PDK. U javnim intervjuima ste izjavili da su ušli u vodu, danas sam objavio 

snimak. Vi ste izdvojili 230.000 evra kao struju, za stadion i infrastrukturu. Put je napravio turski 

KFOR, dobro znate. Tepih terena izradio je FFK. Kakvu traku imate, kakve ste zasluge tu, kad niste 

uložili? Za ovu godinu izdvojili ste 185 hiljada eura, ne znam šta ćete uložiti. Stanje ograde i svlačionice 

je veoma loše. Igrom slučaja, jednog dana smo koleginica i ja sreli djecu tamo i zajedno smo otišli u 

inspekciju tamo, a ja imam snimak. To je užasna situacija, to je ozbiljna situacija, sečete traku! Ne 

znam kako možeš da napraviš stadion, teren, a da ne napraviš ogradu i ne napraviš svlačionicu. Danas 

su završili stadion, sutra-sutra će ući automobili građana opštine Dragaš. Za mjesec dana, ako je taj 

stadion u ovakvom stanju, sa FFK ulaganjem u ograde i svlačionicu, taj stadion je otišao na nultu tačku. 

Ranije je direktor rekao da ćemo napraviti tri radnika. Zašto ih od danas ne angažujete da sačuvate tu 

njivu, čekate li da pukne i nakon što izađe na tender, od kada ste dobili te radnike. Dobro je, ako zaista 

želite da investirate i održavate taj stadion, od sutra ujutro bi trebalo da postoji 24-satna straža, ili 

kamera. Objava direktora administracije - da ste zainteresovani za Fejsbuk, pojavio sam se na 

fotografijama, u video zapisima - direktor uprave je objavio video kada ste vodili kampanju sa bivšim 

predsednikom Šabanijem, ali nije ga odveo do kraja. Stalo je tamo gde ste rekli da mi je predsednik 

rekao – upravo sam pustio snimak – da ima nekih problema sa sudovima. Zanima me predsjedavajuće, 

kad imate problem sa sudom - ne kažem, sami ste rekli, vi ili bivši predsjednik također treba da 

odgovarate za ovu izjavu. Rekli ste da ima problema sa sudovima. Ako već imate problema sa 

sudovima, zašto ste nastavili dalje? Ulagali ste sa Federacijom, ulagali ste, ulagali ste u put... cekaj, kad 

je KF "Opoja" cekao nasu decu kod nas 7 godina - 4 kod nas i 3 kod vas 7 - neka sacekaj jos 3-4 godine. 

Čak i ako postoji pozadina - poslušajte moju izjavu - ako iza postoje zloupotrebe, zašto ste ih 

amnestirali? Javno ste nas optužili za zlo. PDK ima supervizora iza sebe, LDK ima istog supervizora 

na čelu sa gospodinom Bexhet Xheladinijem. Idemo na zdravlje, dok ne dobijemo ovaj video ovdje. 

Što se tiče zdravlja, slažem se sa prethodnim govornicima, da nema ulaganja. Zar niste shvatili, kolege, 

da je direktor Zdravstva postao direktor Urbanizma? Imaš to non-stop u kostima, u kockama, u 
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kanalizaciji, ali to nemaš u zdravlju. Kad sam pričao o tome, mislili ste da sam lični, imate sve ovdje. 

Danas gledamo u stvarnost. Nemamo direktora zdravstva. Bean Hadziasan, znate, ne dolazi čak ni na 

sastanke ovdje, niti izlazi da daje izjave, rekao je Sabahatu, rekao je radnicima. Direktor zdravstva se 

bavi kanalizacijom, kabinama, fotografijama, video zapisima, ja sam vas doveo ovdje. Danas vidite da 

zdravstvo nema direktora zdravstva. Govoreći više o doktorima što je Urani rekao, žao mi je što nas je 

malo uvrijedio o doktorima. On ima doktora, ali o tome će na kraju pričati. Da, nema testova, uradi se 

samo 6 testova, onda će on pričati o eventualnim mogućnostima. Doktor - imamo doktora Jetmira kao 

doktora, imamo i gradonačelnika kao doktora - samo na krvni pritisak i na kontrolu dolazi kod doktora, 

koju dijagnozu da postavimo, ako nema krvne slike , ako ne 'postoji glad. Nastaviću sa ovim. 

Predsedavajući, za ovu izjavu koju ste dali na televiziji, zajedno sa bivšim predsednikom, ja sam vas 

poslednji čuo, do kraja noći ćete nam dati odgovor, ako je moguće, ako nemam odgovor, ja će otići Još 

jednom ste iskoristili ta dva minuta. Hvala ti! 

Arijeta Skeraj : Hvala! Da li još neko želi da čuje poslanike? Ako niste, možete li iz izvršne vlasti da 

odgovorite na pitanja koja su do sada postavljali poslanici? 

Shpetim Hajredini : Poštovani predsjedavajući, mi smo nekoliko puta razgovarali o ovom pitanju da 

ne bismo imali u petak, da održimo sjednicu. Nastavili ste isto, nismo se bunili. Ovo je petak, praznik, 

molimo, mi smo muslimani. Treba vam i ručak, pa sada tražimo pauzu do 13:30, pa se vraćamo i 

nastavljamo sesiju kako je najbolje. Sada, u ovim trenucima, fizički više nismo spremni za nastavak. 

Hvala ti! 

Uran Halimi : Vidim po izvršnoj vlasti da ne žele razgovarati i da nemaju odgovor. Oni argumentuju 

i dokazuju pred građanima da je ova lista kapitalnih izdataka samo za lice. Pitanja koja vam postavljamo 

kao izvršnom, poštovanom predsjedniče, pitanja su na koja niste dužni da nam lično kao delegatima 

Skupštine odgovarate, ali ste dužni da zajedno sa nama odgovorite onim biračima i građanima koji su 

glasali povjerovali. od VV-a, da vas podržavamo i podržavamo i da smo vas doveli tamo gdje jeste. 

Stoga očekujem da ćete i vi kao izvršna vlast imati savjest, i nakon što razjasnite tim građanima, dajući 

odgovore na ove brojne nejasnoće koje su vam prenijeli preko svojih predstavnika, u ovom slučaju 

preko nas. Dobro je da progovorite, ne samo izvršna vlast, već i vi delegati LDK, i vi ste molili za 

glasove za rad, i vi treba da progovorite i kažete građanima šta se dešava. Pošto izvršna vlast nema 

odgovor, direktno ste pred građanima molili glasove za ovu izvršnu vlast. Izađite, recite građanima šta 

ste planirali, šta ste postigli, šta mislite i tvrdite da postižete, kada znamo da je nula. Imate kampanju 

popravljanja rijeke, ove rijeke koje vam danas uzrokuju tragedije. Izađite i recite građanima da se ne 

planira regulacija korita rijeka. Čak i poziv ovde veoma neodgovoran prema građanima. Ne 

odgovaramo! Trebalo bi da mi odgovorite bez suza, da ste izmolili glas tih građana, danas treba da 

odgovaram! 
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Arijeta Skeraj : Hvala! Nakon što je Shpetim Hajredini, šef grupe PDK, zatražio da se Skupština ne 

održi u petak, od danas dajem riječ da više neće biti sjednice Skupštine u petak. Nakon što su neki od 

članova skupštine postavili mnoga pitanja izvršnoj vlasti, a izvršna vlast neće prihvatiti riječ, onda sam 

primoran da to stavim na glasanje i onda idem na pauzu. Ko je za Srednjoročni budžetski okvir? Ima li 

prigovora? Uzdržavanje? Sa 13 glasova za, 12 protiv i nula uzdržanih, odobravamo ovu tačku. Žao mi 

je što izvršna vlast nije dala odgovor, ali nisam dužan da ih pitam, ali treba staviti tačku na glasanje. U 

13:30 vraćamo se sa drugim bodom! Hvala ti! 

Imamo kvorum, sada krećemo sa drugom tačkom, što je bio predlog nekih poslanika: Rasprava o 

poplavama koje su se desile u opštini Dragaš. Ko će sa mnom razgovarati o ovom pitanju? 

Uran Halimi : Što se tiče tačke koju smo tražili, ja sam također dio onih koji su tražili da se ova tačka 

uvrsti na dnevni red. Imao sam par pitanja, iako smo ih postavili u prethodnoj tački, a nismo dobili 

odgovor. Oklevao sam da izađem i pitam šta im se dešava na šta pitamo a ne dobijamo odgovor, 

besmisleno je. Gospođo Predsjedniče i Vi, drage kolege i izvršna vlast, šta je predviđeno u vezi sa ovom 

tačkom dnevnog reda, šta ste vi kao Vlada mislili, koje ćete radnje preduzeti, bar manje-više izbjeći, u 

slučaju poplava, te štete bilo materijalno ili u drugim aspektima. Bilo bi dobro da nam neko odgovori, 

ako ste razmišljali o formiranju komisije, koje su dužnosti i odgovornosti te komisije, pa da onda 

pokušamo da otvorimo raspravu i detaljnije razgovaramo. Hvala vam puno! 

Driton Ademi : Zamolio bih predsjedavajućeg - a vas predsjedavajuće, kako ste rekli da je komisija 

formirana - postoji li mogućnost da ja budem uključen u komisiju, da mi kao odbornici, iz opozicije, 

učestvuju, bilo jedno, dvoje ili koliko ih predviđam. PDK, VV, učestvovali smo mi iz opozicije. Članovi 

Skupštine su dobrodošli da učestvuju, Skupština. Dokle god možemo da donesemo odluku da dijelimo 

resurse, kao Skupština, zašto onda ne učestvujemo, ako nam je dozvoljeno, zašto ne učestvujemo. Pitam 

se da li je bilo koji član Skupštine bio dio ovog odbora, jer se već na početku sjednice pominje da je 

formiran odbor. Koliki će biti ovaj budžet, jer je načelnik u jednom intervjuu rekao da mi kao opština 

nemamo budžet da to podržimo. Tražio je samo budžet od centralne vlade. Možda na narednim 

sjednicama dođu i izdvoje neki budžet iz ove Skupštine, dobro je da smo mi kao poslanici bili uključeni 

u komisiju koju je formirala Vlada. Hvala ti! 

Uran Halimi : Šta sam intervenisao, gospodine Ademi, znate dobro, kada ste rekli da smo iz opozicije. 

U opoziciji nas je samo troje, četvorica, da, čak i Sejdilari. Deo opozicije pripada gospodinu Lošaju, 

iako bez štete ovde se bavimo politikom, na ovom delu ovde znam da ne dobijam odgovor. Šta hoćete, 

mi ovde vodimo nekakvu raspravu na desnoj strani, jer im ovi levičari nisu po volji, odgovorio je. 

Gospodine Driton, pošto ste u svoje vrijeme imali poplave, izdvojili ste sredstva i budžet, nemojte mu 

govoriti u stilu jer ste i vi tada dodijelili sredstva. Nije ni čudo što reka u Buzezu postaje čak i u selima 

u kojima reke nikada nije bilo. 
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Arijeta Skeraj : Hvala! Pitao sam poslanike, ako niste videli slučaj u medijima od kada je bio na Kuku, 

čak i kada je došao da govori u govornici smejući se, ne sviđa mi se ova tačka dnevnog reda i nastavi. 

Moramo donijeti zaključak kako da im pomognemo, odgovor je došao izvršni. Mi pripadamo narodu i 

kada su poplave u pitanju, ovdje nema opozicije i pozicije. Još jednom sam ga molio da ostane sa mnom 

na propovjedaonici, osim za poplave. 

Nedžat Selaj : Čak ni ja ne mogu da prihvatim da se bavimo prošlošću koja ne rešava problem. Imamo 

sadašnju rodbinu, koja se mora suočiti sa tim stanovnicima i biti uz njih, da im pomognemo na načine 

na koje možemo. I na prethodnim sesijama, pošto pripadam ovoj profesiji, kao tezu sam imao vode 

teritorije Opoje, jer sam bio nacionalista, želeo sam da svoje napore provedem u svojoj zemlji. On 

takođe odlično poznaje hidrografsku mrežu naše teritorije. Možda se sjećate, predsjedavajući, da sam 

vas vrlo rano zamolio da radite na nečemu oko uređenja riječnih korita. Ako je do vas, čak i na jednom 

skupu kada ste ga imali na našoj teritoriji, ne mogu da se setim gde, u kom selu, pominjali ste 

prilagođavanja reke, ali i u političkim debatama, putem informativnih medija, imali ste prilagođavanja 

korita rijeka. Od tvog dolaska, od 21., 22., 23. pa i 24. godine koja se završava, nisam primijetio da si 

imao nešto slično ili slično uređenju korita rijeka. Ne vidim ni koliko je gore u periodu '25, '26 i '27. 

Ako ćete vi biti predsjedavajući, ne vidim da imate neki projekat za prilagođavanje korita rijeka. Oko 

5,5 metara kubnih vode u sekundi donosi samo rijeka Plava, koja je jedna od rijeka koje gravitiraju sve 

riječne tokove ovoj rijeci. A može dostići svoj maksimum i do 20 kubnih metara u sekundi tokom jeseni 

kada se pojačava intenzitet padavina i tokom proleća kada se povećava intenzitet i padavina i topljenja 

snega. Obodne reke koje joj se spajaju, kao što su reka Brešana, reka Kuki, reka Kosava, kao leva strana 

potoka, reka Dragaš, reka Restelica, donose manje poplave, koje su pogubne za ove lokalitete koji su 

ivični duž dolina ove rijeke. Reč je upravo o reci Kosavi, o tim krajevima, o tim lokalitetima, 

stanovnicima koji su na ivici reke. Također, imamo svježu na rijeci Kuki da smo imali neke od tih 

problema, također u Bresani, dok je potok Blaçi malo lakše izbjeći. Imamo hitan slučaj da ovdje 

moramo investirati i moramo djelovati. Malopre sam podneo zahtev da li imamo sredstava za stvaranje 

posebne fondacije za ove hitne slučajeve, niste mi odgovorili. Vjerujem da ste nam tokom ovog pitanja 

prepustili da se bavimo ovim pitanjima, o tome treba i ovdje razgovarati. Zanima me - predsednik nas 

je danas pozvao, kolektivno kao odbornike, da posetimo selo. Nisam protiv da idem, ali šta da 

donesemo u selo? Samo da idem sa tobom sa jedne fotografije tamo, svi smo mi porodica i imamo 

prijateljstvo, išli smo možda dva-tri puta sa našim alatima, pomozite mi koliko možemo, neki su 

pomogli više a neki manje. Radi se o fizičkom radu. Stanovnicima ovog lokaliteta potrebna je novčana 

pomoć, jer su uništeni, štete su velike, štete nisu male. Možemo mi, predsjedniče, ako se odlučimo 

ovdje, šta ćemo im ponuditi da kad odemo kao odbornici idemo sa kompletnim paketom, recimo, uradili 

smo ovo, plus dobrovoljni fizički rad, koliko možemo. Ne možemo samo izaći da se slikamo i 
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napravimo selfi, dajemo malo više LDK-u da napravi selfi, i ne ostavljamo ga bez njega, bez bo. 

Zainteresovan sam i za selfi, pošto već imate rekord. Da, moramo im ponuditi materijalna dobra, 

moramo im pružiti ruku danas ili nikad. Ako idemo samo da ih obiđemo i vratimo se, verujem da u 

svoje ime i u ime PDK GP nećemo doći. Vjerujem da moje kolege ne kažu ne. Ali ako idemo s paketom 

da donesemo odluku ovdje, čak i odemo ozbiljno pogledati tamo, možemo ići. Dakle, pitam se da li je 

nešto poduzeto, ili sam nešto stavio ovdje, ima li alata, koliko će alata biti. U komisiji je to malo više - 

o tome su razgovarale kolege, mogu li i druge stranke biti među kolegama u tim komisijama. Bilo bi 

dobro, ne znam sad da li je legalno ili ne, ali moramo biti uz njih. Dakle, nije kasno, danas moramo da 

donesemo odluku, ako bude potrebno ostajemo malo kasnije, da pomognemo tim stanovnicima ovog 

lokaliteta. Hvala ti! 

Nedžmidin Sejdilar : Zahvaljujem se gospođo predsedavaju, imali smo jako nevreme u našoj opštini, 

nažalost, materijalna šteta, kako po društvenoj imovini, tako po privatnoj imovini, još nije procenjena, 

ali je u velikim razmerama, međutim, na sreću nije bilo štete po ljudskom faktoru. Hvala Bogu svi su 

živi i zdravi u našoj opštini, ujedno koristim priliku da se zahvalim svima koji su izašli na teren i u 

susret građanima koji su se suočili sa ovom elementarnom nepogodom, međutim, ono što me 

iznenadilo i što nisam očekivao od vas, je to zašto tog kobnog dana kada je bilo tragično po ljudski 

faktor vi niste objavili vanrednu situaciju u našoj opštini. Sa objavljivanjem vanredne situacije u našoj 

opštini otvaramo zakonski put da svaka šteta pređe na samu opštinu a opštini otvaramo put da traži 

donacije, kako iz vlade tako iz drugih faktora, da bi mogli što lakše i što bolje da pomognemo 

ugroženim ljudima u našoj opštini. Ja mislim da i danas na ovoj sednici možemo da proglasimo 

vanredno stanje, da možemo da donesemo odluku po tom pitanju i da svaka šteta koja je načinjena na 

bilo kom građaninu naše opštine fakturiše se narodski rečeno na opštinu, onda opština otvara sebi put 

da traži donacije i pomoći od Vlade drugih faktora, opština otvara sebi put da ne mora da se bavi 

projektima koje su predvidjeni za 2024 godinu, jer nažalost sada imamo terene koje su razoreni, ne 

možemo na tim radozorenim terenima raditi projekte koje smo predvideli dok su ti tereni bili zdravi. 

Zaista je meni žao što je se ovo dogodilo, međutim, dame i gospodo, poštovani građani i kolege 

odbornici, to je Božja volja, kad nešto dolazi od Boga, možemo samo da kažemo nek je dobrodošlo, i 

otkud mi znamo za šta je sve dobro, jednostavno moramo da preispitamo svoje ponašanje, da 

preispitamo stanje naših duhova, da nešto mi kao narod nismo pogrešili pa nas Bog samo opominje. 

 

Druga stvar gospođo predsedavajuća i drage kolege odbornici, gradonačelniče, Mi smo juče imali 

komitet za zajednice, gospodin Samidin Dželjadini mi je živi svedok da smo na tom komitetu doneli 

odluku gde smo preporuku, da skupština uvrsti u dnevni red ovu tačku. Zahvaljujem se svima danas 

koji su podržali ovu tačku, međutim, zaista mi je teško da prihvatim da smo KAB stavili pre ove tačke. 

To dokazuje da mi zaista u skupštini, ni izvršna vlast nije toliko zainteresovana za građane. Mi smo 

raspravljali o KAB prvo, pa posle raspravljamo na poslednjoj tački pre eventualnog o problemima sa 

kojima su se meštani naših sela i građani naše opštine susretali svih ovih dana dok je bilo nevreme. 

Druga stvar na komitetu za zajednice smo takođe doneli predlog da zatražimo od skupštine da skupština 

formira komisiju, skupštinsku komisiju će izlaziti na teren koja će vršiti procenu štete, i koja će gledati 

da u zakonskim okvirima i što je brže i bolje moguće izađe u susret pogođenim građanima naše opštine 
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koji su imali štetu načinjenu usled nevremena. Obzirom da je naš teren opštine širok, možemo mi u 

skupštini da se podelimo u dve tri pet grupacije, da u što kraćem vremenskom intervalu izađemo na 

teren, i sagledamo koja je šteta načinjena, kako na društvenoj imovini, tako i na privatnoj imovini naših 

građana, napravili u okviru radne grupe i mislim da moramo svi ovde ozbiljno da pristupimo tom 

problem, da u što skorijem vremenskom intervalu rešimo probleme naših građana, da im obezbedimo 

najnormalnije uslove za dalji život. Treća stvar, dame i gospodo, poštovani gradonačelniče, ovo je još 

jedan primer da ozbiljno shvatite izvođenje kapitalnih investicija i projekata, ja sam putem medija 

pratio i vašu izjavu i izjave gradjana koji su se žalili da je opština katastrofalno uradila kanalizacije i 

rečna korita. Treba ozbiljnije da se vidi kako ekonomski operateri dobijaju tendere i kako izvršavaju 

radove na terenu. Molim vas, da obratite pažnju kad se izvode radovi na terenu. Moj predlog je da mi 

sada proglasimo vanredno stanje i da formiramo komisije koje će se baviti ispitivanjem štete načinjene 

poplavama.  

Jetmir Ajdini : Što se tiče situacije koja je nastala nakon poplava koje su se desile u našim selima, prvi 

korak bi bio formiranje komisije za procjenu štete koju je porodicama pogođenim poplavama pričinila 

Skupština ili izvršne vlasti, komisija koja će napraviti stvarnu procjenu štete uzrokovane poplavama. 

Sljedeće što možemo učiniti je zvaničan zahtjev Vladi, iako je premijer Kurti bio u posjeti i izbliza je 

vidio situaciju. Zvaničan zahtjev Vladi, za direktnu finansijsku pomoć, jer su dodijeljene drugim 

opštinama kada imaju problem sa poplavama, da nam se dodijele sredstva, kako bi se Općina mnogo 

lakše izborila sa problemom koji ima desilo nam se zbog tih poplava. Najlakše je izaći i reći građanima 

da općina nema budžet, a općina jednostavno ne može ništa učiniti da im pomogne. U svakom slučaju, 

čak će i Opština morati da izdvoji sredstva, koliko god ona bila, da se pozabave ovim elementarnim 

problemima koji su u početku, a onda kada se uradi procena štete Vlada će se pitati kolika je tačno 

vrednost i kolika je potrebna je tačna vrijednost naknade te štete. Sljedeće što treba da uradimo je hitna 

intervencija u koritima rijeka, kako bismo spriječili drugu katastrofu, koja bi se mogla ponoviti. 

Intervencija na mjestima gdje postoje opasna mjesta gdje rijeka može preći korito; intervencije na 

mostovima, gde su uski do prošireni, i sve to. Hvala ti! 

Shpetim Hajredini : Naravno, na početku ove tačke, koju sam lično tražio, zahvaljujem Bogu što nas 

nije kaznio takvom kaznom, koja bi nam omogućila da danas imamo žrtve. Koristim priliku da se 

zahvalim svim onim građanima, a posebno mojim sumještanima koji nisu oklijevali i dali sve od sebe 

da budu u blizini onih porodica koje su bile najugroženije u ovoj nesreći. Takođe, zahvaljujem se lično 

iu ime cijelog sela Kuk, privatnim firmama koje su dale sve od sebe i došle uz nas, i pomogle nam 

koliko su mogle da prebrodimo ovaj izazov ili ovaj pljusak koji je došao odozgo. Od samog početka, 

na ovoj tački dnevnog reda, ja bih razgovarao i o komisiji, a ne znam tačno da li je neko - osim Jetmira 

kojeg sam čuo, koji je to dao kao prijedlog - da li bilo ko od vas koji je predložio da mi kao skupština 
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ili zakonodavno tijelo budemo prisutni u ovoj komisiji, ili da i mi učestvujemo, predstavljamo komisiju 

koja će procjenjivati štetu od poplava. Znam da nismo, pa ni ja lično, ali ni ovde ne znam nikog ko je 

inžinjer i ko se razume u ovaj pravac, ali sam tražio da bar budemo na oprezu ili da učestvujemo i mi 

pogledajte kako to teče i kako se procjenjuje šteta koju su napravili građani. Ja lično dobro znam, 

pročitao sam i zakon, što nam ne predstavlja nikakav problem da budemo dio ove komisije. Ne vjerujem 

da čak ni izvršna vlast ima problem da mi kao zakonodavci budemo dio ove komisije. Uvjeren sam da 

bi to samo koristilo izvršnoj vlasti, ali bi bilo i mnogo bolje za građane, jer smo mi njihovi predstavnici. 

Komisija je formirana, koliko smo shvatili sa izvršne strane. Želio sam da nam predsjedavajući da 

informaciju od koliko ljudi se sastoji ova Komisija, a onda ćemo naravno razgovarati i dati svoj 

prijedlog da i mi budemo i učestvujemo u ovoj Komisiji, kao zakonodavno tijelo, sa tri ili četiri, kao 

koliko nam zakon dozvoljava, da budemo dio ove Komisije. Ali, prije svega, želim da dobijem odgovor 

od predsjedavajućeg, koliko ima članova, a onda ću nastaviti i dati prijedlog PDK, a naravno i ostale 

stranke koje bi trebale biti dio ove Komisije će dati njihova imena. Ako prijedlog prođe, dobro, ako ne, 

ne možemo ići dalje od onoga što nam zakon dozvoljava. Hvala ti! 

Artan Loshaj : Ranije je bilo reči da će komisija biti formirana. I mene kao poslanika danima zanima 

koliko će se ljudi formirati i da li će biti komisija i iz izvršne i iz Skupštine. Ne treba ovde da pričamo 

o politici, jer ti građani nisu ni iz PDK ni iz LDK, oni su građani opštine Dragaš. Ne smijemo sjediti 

skrštenih ruku. Zanima me - da je gradonačelnik dao izjavu na RTK maturi, da Opština nema načina 

da im pomogne. Želim odgovor od gradonačelnika, možete li mi pomoći i koliko, ne, rekao sam da ne 

možemo. Koliko imamo mogućnosti, 100 hiljada 100 hiljada, 200 hiljada 200 hiljada, milion, koliko 

hoćete, jer tamo ima velikih suma koje su beskorisne. Zanima me sastanak sa premijerom Kurtijem, 

koji je bio prisutan, da li su razgovarali o ovom pitanju, da li su razgovarali, da li je tražio pomoć od 

premijera Kurtija, koliku pomoć je tražio i koliku pomoć može premijer ministar daj mi. Takođe, činilo 

se hitnim u prvoj tački da se donese Srednjoročni budžetski okvir. Ja kao poslanik – da, usvojeno je i 

nismo dobili odgovor ni od predsednika ni od izvršne vlasti – zašto da se donese prva tačka dnevnog 

reda, zašto da se o njoj ne raspravlja. Takođe, imamo više od 4,5 miliona eura za 2025. godinu za 

kapitalne investicije, zašto ne mogu podijeliti iznos od njih za ovu vanrednu situaciju. Tamo gdje 

rastemo 25 godina nakon rata bez kupola ili bez rasvjete, možemo rasti još godinu dana. Znam da 

gradonačelnik kaže da to ne može da se uradi, mogu da mi kažu, jer smo prošle godine izdvojili blizu 

milion evra za vodu za piće za 15 sela. Znam da je to bio prioritet, ali vjerujem da je to još više prioritet, 

jer su građani pretrpjeli velike štete, kako u privatnom vlasništvu, tako iu društvu. Zato imam predlog 

da, ukoliko ne postoji mogućnost da Vlada pomogne i Opštini, do septembra kada bude usvojen budžet 

za 2025. godinu, da uzme neki iznos iz budžeta i investira u ova sela, u ove privatne kuće. Opštine 

Dragaš. 
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Arijeta Skeraj : Hvala! Želi li još neko razgovarati sa mnom? Onda ako niko ne zeli, dok se ne javi 

nacelnik opstine, istog dana kada sam saznao da su se poplave oslobodile u selu Kuk, bio sam na poslu 

do 19 sati uvece i sa posla Išao sam prema selu Kuk. Kontaktirao sam gospodina Shpetima Hajredinija 

kao šefa, jer je on iz tog sela, rekao sam mu da sam uspeo i da ga upoznam. Nisu talasali, ali kasnije 

sam obišao sva sela – u ime Skupštine, obišao sam ta sela, bez pozivanja predsednika opštine ili pitanja, 

već u ime Skupštine opštine Dragaš. Spas mi je najavljen nešto kasnije, kada mu je stigla poruka, ali to 

ne znači. Te noći sam učestvovao do 23:00 i bio sam u selu Kuk, zatim sam obišao sva sela koja su bila 

pogođena u tom dijelu. Daću reč i predsedavajućem, želeo bih da se zahvalim premijeru Kosova u ime 

Skupštine, na njegovoj spremnosti da dođe da nas poseti, i bio je vrlo jasan i veoma čvrst. Što se tiče 

komisije koja će se održati u Skupštini, juče sam bio u štabu za vanredne situacije koji je formiran, a i 

tamo je MALS tražila da predsednica bude član Štaba, kako joj po zakonu pripada, ali je ipak znači ovo 

predsjedavajući. Ja imam pravnika blizu, pitaću ga kako je po zakonu, nećemo mimo zakona. Videćemo 

kakvi će biti pravni aspekti i donećemo odluku. Dakle, molim predsjedavajućeg da iznese više detalja 

o ovom događaju koji nas je pogodio, hvala Bogu da nije utjecao na ljude. Hvala ti! 

Bedžet Dželadini : Hvala, predsedavajući! Poštovani poslanici, dozvolite mi da se još jednom obratim 

javnosti i građanima povodom situacije koja je nastala od početka poplava do danas. Ja ću vam dati 

jedan podatak - iako ste ovu informaciju sigurno prenijeli i znate, ponoviću - repetitio est mater 

studiorum - ponavljanje je majka lekcija. Drago mi je da ste predložili da danas, kao posebna tačka 

dnevnog reda, bude situacija nastala nakon poplava. Ja, kao predsjedavajući i predsjedavajuća, prije 

dolaska ovdje, dogovorili smo se da će se o ovom pitanju raspravljati u okviru eventualne tačke. To 

nije zakon, niti pisano pravilo, ali je dobro da kada se predlaže dnevni red i materijal šalje Vladi i 

MALS-u, dobro je držati se reda, a ne kršiti ga. Onda nije bitno da li je to prva ili druga tačka, bitno je 

da se o njoj raspravljalo. Drago mi je da sam dobio priliku da se i vama obratim, a garantujem vam da 

sam od početka poplava bio u telefonskom kontaktu sa predsedavajućim koji mi je omogućio da 

telefoniram sa direktorom javnih službi Prizren. Dobio sam informacije koje su mi došle u oči. Nakon 

toga sam pozvao direktora Hitne pomoći na nivou Kosova, gospodina Abdullahua – on je kompetentna 

osoba koja upravlja ovim situacijama na nivou Kosova. Od njega sam takođe dobio podatke koje sam 

želeo. Zatim sam pozvao glavnog inspektora AME, gospodina Kastriota Lajqija. Nakon toga, 

razgovarao sam i sa ministrom MALU, gospodinom Elbertom Krasniqijem. Nakon toga, nakon što 

imam pravu informaciju šta da radim kao načelnik općine - iz razloga što je sva sreća što nemamo tako 

česte slučajeve, čak i normalne kada ne znam, pitam , da ne vrijeđam zakon, ni mene nikad nije sramota 

da me pita ni neko ko je nižeg nivoa od mene. Sve stvari ne mjesec i dan. Onda sam počeo da zovem 

privatne firme koje imaju bagere. Ne samo ja, nego sam angažovao i direktore da svako ima znanja i 

znanja da ih pozove. Nakon što ih spomenem, koristim priliku da se zahvalim svim kompanijama koje 
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su učestvovale i koje i danas rade na ispravljanju situacije. Navešću ih redom: kompanija "Behari" - 

Blaç, NIKI GD, PUNA Sh.PK, Universal Comerc, TAKOS - Bellobrad (ne znam ime ovog sina 

Bellobrada, izvinite!), ne znam zna se ima li firma ili ne, ali njegov bager je odlično radio u Kuku, 

zatim "Marashi" - Kuk, "Vllaznimi" - Shajne, Ajdin Milazim Halimi iz sela Kuklibeg. Takođe, želim 

da se zahvalim „Ekoregionu“ koji nam već dva dana nudi cisterne za čišćenje puteva, danas imamo dve 

cisterne, juče tri, koje se pune tri puta dnevno. Takođe, "Južni hidroregion" koji nam je ponudio 

rezervoar za deblokadu kanalizacije u selu Kuk, ali ga nažalost još nismo odblokirali. Dakle, kao 

predsjedavajući, poduzeo sam sve zakonske mjere koje predsjedavajući može poduzeti. Onda ni Vi kao 

Skupština niste zaobišli. Vođa nam se pridružio u Kuku, a mi smo nastavili obilaziti sva sela. Došla je 

i zatekla nas tamo, mene i dio vlade. Onda smo otišli na Košavu i druga sela. Dakle, vi kao Skupština 

imate predsednicu i ona vas predstavlja u vaše ime, kao ja koji sam predsednik u ime građana opštine 

Dragaš. Ovo je otprilike prvi dan poplava. Drugog dana, ujutru, pozvao sam Kastriota Lajqija, glavnog 

inspektora, koji je ujedno i predsednik Komisije za procenu štete na centralnom nivou. Dva su razloga 

zašto sam ga pozvao: zamolio sam ga da dođe na sjednicu Vlade, da pomogne, da prilikom formiranja 

Komisije ne pogriješimo, jer će nas greška kasnije koštati. Rekao sam mu da uzme još jednog člana 

Komisije i on je uzeo jednog člana, gospodina Baškima Mehmetaja, on je predstavnik Centralne 

komisije za procenu štete iz Ministarstva finansija. Takođe, još jednom sam razgovarao sa ministrom 

MALU, od kojeg sam dobio obaveštenje da će nas posetiti i Albin Kurti. Sa zadovoljstvom sam 

prihvatio ovu vijest i uradili smo sve pripreme da je primimo. Takođe, juče nas je posetio šef "Južnog 

hidroregiona", g. Fadil Berisha. Juče sam imao sastanke i sa italijanskim KFOR-om, sa italijanskom 

komandom KFOR-a, koja je odgovorna za bezbednost polovine Kosova, zapadnog dela. Osim što sam 

opisao situaciju, tražio sam i pomoć. Zamenik komandanta mi je rekao da će razmotriti ovaj vaš zahtev 

za pomoć. Takođe, zamolio sam turski KFOR, koji je juče bio na licu mesta, obišao područja i od njih 

čekamo odgovor. Posetili su nas i direktor Kosovske policije i komandir Policijske stanice u Dragašu. 

Premijer Kurti me je prvo posetio u kancelariji, opisao sam nastalu situaciju, a zatim sam zatražio 

određenu sumu hitnih sredstava za sanaciju oštećenja putne infrastrukture, vodovoda, kanalizacije, 

zaštitnih zidova i mostova. A što se tiče šteta koje su nastale u porodičnoj privredi, u biznisu, u 

poljoprivredi, stočarstvu i dr., formirali smo Opštinsku komisiju za procenu šteta. Tokom rada te 

Komisije, predsednik Skupštine i ova dva lica, Kastriot Lajqi i Bashkim Mehmetaj, gde sam ja kao 

načelnik opštine, na osnovu Zakona o upravljanju elementarnim nepogodama, kao i Uredbe o 

Metodologija procene štete, učestvovao sam od prirodnih nepogoda i drugih nepogoda, na osnovu 

saveta koji nam je dao Kastriot Lajqi, predsedavajući Centralne komisije, ja sam, kao gradonačelnik 

opštine, predložio imena članova. Komisija za procjenu štete, zajedno sa opštinskom vladom. Komisiju 

je formiralo pet članova, danas je izašla na lice mesta i počela sa radom. Predsedavajući Komisije je 
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Florim Krasniqi, sa kojim sam imao dobru saradnju od 2000-2007, on je stručnjak u oblasti za koju 

sam predložio da bude predsedavajući Komisije. Dakle, ne znam ni u kojoj je partiji. Ja sam predložio 

Komisiju na osnovu zakona, a tu su i predstavnici nevećinske zajednice. Ova komisija je danas izašla 

na lice mesta, procenila štetu na infrastrukturi u selu Kuk i selu Kosava, dok će sutra to uraditi u selima 

Bresane, Blač, Zaplluđe, Plajnik i u tri ili četiri porodice od dve osobe. ili tri druga sela u kojima smo 

dobili informaciju da ima štete. Takođe, dio Komisije je otišao u porodicu i počeo prikupljati 

informacije o štetama u porodičnoj privredi. Premijer Kurti, nakon njegove posjete mojoj kancelariji, 

otišli smo u Kuk. Namjerno sam ga odveo u selo koje je najviše oštećeno i tamo je pred novinarima 

ponovo tražio hitnu novčanu pomoć. Što se tiče finansijske pomoći za kategorije koje sam naveo, 

komisija će to procijeniti, za svakog će to uraditi iz dosijea, sa dokazima, fotografijama i video 

zapisima, ja ću to uraditi u Skupštini opštine. Skupština opštine je izglasala ovaj izvještaj Komisije. 

Nakon odobrenja, ovaj materijal odlazi u Centralnu komisiju za procjenu štete, koja ga potom šalje 

Vladi na isplatu štete. Neko mi je rekao da sam rekao da opština nema novca da plati štetu od poplava. 

Rekao sam da mi kao Skupština opštine nemamo finansijskih sredstava da pokrijemo troškove, jer je i 

po zakonu centralna vlast nadležna za isplatu šteta od elementarnih nepogoda. Odavde se govorilo zašto 

nismo odlučili da izdvojimo sredstva za sanaciju situacije, na osnovu KAB-a. Znate da je KAB okvir 

koji je priprema, ovdje se ne glasa za alate koji su nam brzo potrebni, nego se glasa za sljedeću godinu. 

Ništa nam nije u redu, ako Vlada ništa ne preduzme, ta sredstva treba usmjeriti na ove projekte o kojima 

je ovdje bilo riječi, a koji su problematični. Međutim, uvjeren sam da je premijer Kurti izdvojio 

potrebna sredstva da sanira štetu koja je nastala u poplavama na putnoj infrastrukturi, bez čekanja na 

procedure Komisije. Zahtjev ću poslati u ponedjeljak, jer čekam i procjenu koju će dati za ta tri sela 

koja sam pomenuo i tada sam uvjeren da će nam Vlada Kurti pomoći. Zamoliću ga da ubrzanim 

procedurama pronađemo kompanije koje će se baviti saniranjem ove situacije na osnovu cena koje ima 

Uprava za nabavke, gde su različite kompanije dobile radove po cenama koje smo objavili na tenderu. 

. Ovo je takođe dozvoljeno, mi to možemo. Ne znam, ja sam nekome bio dužan novac, ali mi smo 

optuženi kao opštinska vlast jer nismo čistili rijeke. Rekao sam vam, mi kao Opštinska vlast pravimo 

kapitalna ulaganja na osnovu zahteva građana koji padaju na teret sela, seoskih odbora itd. Ali 

održavanje rijeka ne zavisi od vlasti i moći. Građani su takođe potrebni, jer po mom mišljenju dolaze 

iz dva faktora, faktora Boga i faktora korita. Bog prašta i prašta, čak i kada je odlučio da pada kiša, 

odlučio je da pada kiša danju a ne noću, gdje može biti žrtava, pa je Bog odlučio da nema žrtava. Dok 

su reka i korito odlučili da nas kazne, iz razloga što mi kao građani nismo svesni, pa ni ja kao vlast, da 

ne treba da okupiramo reke, da ih održavamo, da ne bacamo smeće, jorgane, dušeke, ćebad, itd. 

Moramo održavati korito rijeke. Uradićemo čišćenje reka, uradićemo proširenje korita. Ali u ovoj 

poplavi prije tri dana nije bila jedini faktor čistoća riječnog korita, već mostovi, koji su - izvinite - 
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izgrađeni dok ste bili na vlasti, a popravljali ste ih kao kutiju šibica. Kada sam preuzeo vlast, naredio 

sam projektantima projekata da naprave sve mostove na kojima gradimo velike mostove. Imamo već 

primere, mogu da ih pomenem, ovi mostovi koje smo mi popravili su spasili Zapludžu, oni su sačuvali 

deo Kosave. Zato, pokušajte da ne krivite, nisam hteo da krivim, ali razlog zašto su se dogodile poplave 

na Kuku i na Kosavi su mostovi koji su veličine kutije šibica. Poplave Kuki, blokiran je most iz istočnog 

dela sela, a onda je reka progutala puteve i nanela nenadoknadivu štetu, hvala Bogu, u ovoj nesreći Bog 

je odlučio da žrtava neće biti. Ako sam nekome zaboravio da odgovorim, ipak ću izaći, daću vam 

odgovor, ali što se tiče odgovora koje vam nismo dali o KAB-u, ja sam kao načelnik opštine pitao 

direktori da ne izlaze Ja sam vam dao odgovore, ali ove ćete odgovore dobiti na kraju. Dva su razloga: 

petak, jer ste vi sami tražili da se sazove pauza, da idemo za petak, jer da smo izašli sa odgovorom, 

Skupština bi bila produžena; a drugo je da danas definitivno želimo da fizičku kopiju Odluke odnesemo 

u Ministarstvo finansija kao odobreni KAB. Hvala Bogu i vama, KAB je odobren, odluka koju su 

potpisali predsednik i finansijski direktor je otišla u Prištinu sa KAB poslatom. Hvala ti! 

Nedžmidin Sejdilar : Poštovani gradonačelniče, razlog zašto direktori nisu dali odgovor je zbog toga 

što uvek posle pauze nemate glasove da pređete KAB. Pogledajte koliko odbornika imate sa vaše 

strane. Nemojte sad da vi ovde nama prebacujete vruć krompir kao da smo mi delegati krivi što smo 

postavljali pitanja u vezi srednjoročnog budžetskog okvira. Jedini razlog zašto ste požurili i niste 

dozvolili direktorima i nikome izvršne vlasti da nam da odgovor po pitanju KAB-a je taj što vi nikada 

posle pauze nemate dovoljno glasova da donesete nikakvu odluku. Ne možete vi da sakupite vaše 

odbornike u svojim odborničkim klupama. Evo prebrojte se koliko ste vi iz pozicije trenutno prisutni 

na sednici. Dostojanstvo mi ne dozvoljava da meni prebacite krivicu, zato što sam postavio pitanja, 

zbog toga što vi posle pauze nećete imati glasove, nije bio nikakav problem mogli smo u 1:30 h da 

nastavimo sa radom. Vi posle pause nemate glasove. To je činjenica, evo zamolio bih gospodu iz 

medija da vide koliko je vas prisutno u klupama. Mi smo tu da postavimo pitanja, da pitamo detalje, a 

vi ste tu da nam date odgovor, i na kraju da glasamo. Druga stvar gospodine predsedniče, zašto ste 

rizikovali tog dana, jer ni jedan ljudski faktor ne može da predvidi šta Bog može da uradi, videli ste 

da je na terenu stanje katastrofalno da su reke prelile, da su se zapušavale kanalizacije, da je smetalo 

kamenje, zvali te firme koje su se odazvale, kojima se takođe i ja zahvaljujem lično za pomoć koju su 

pružili. Vi ste rizikovali da ne proglasite vanredno stanje, trebalo je proglasite vanredno stanje, pa i 

vojska priđe u pomoć i ostale nadležne institucije, a ne samo vi sa čizmama da idete tamo, više ste 

smetali nego što ste pomoći pružili tim građanima tamo. Proglašenjem vanrednog stanja, otvaramo 

put opštini, ovako mi nemamo nikakvo vanredno stanje nemamo nekakav težak argumenat da tražimo 

donacije da nam se da nam se priušte kako bismo sanirali štetu našim građanima i štetu načinjenu na 

javnoj imovi. Da li će Skupština formirati skupštinsku komisiju po ovom pitanju? 
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Driton Ademi : Neka pitanja za gradonačelnika, ako je moguće! Predsedniče, rekli ste da imam 

kontakt sa turskim i italijanskim KFOR-om – nemojte da pogrešite. Da li bi bila dobra ideja, pošto 

imaju dosta teške mehanizacije koja može da pomogne u čišćenju reka, bilo bi dobro da ih zamolimo, 

uz zahtev mašina koje imaju, za čišćenje reka. A drugi, predsedavajući, znam da je napravio više štete 

u Kuku, ali iu Brešani je napravio mnogo štete, i u Špiju i na putu i na mnogim mestima. Zašto u 

Brešani neki projekti čak ni u vašoj vladi nisu uredno sprovedeni, pošto ste izašli i optužili me za 

projekte. Jučer je umalo došlo do tuče, zašto on izlazi i to da mu okrene leđa. Znate dobro, u dijelu 

koji je prema Blačima, taj projekat nije baš završen, čak sam juče možda i naišao na fizički obračun. 

E sad, ako je bolje racunati 200 lopti s tim da propadne, da li je bolje sa tim da prodje gubitak od 50-

60 hiljada evra, ne razumem, ljudi ne gledaju lezerno na zivot, nego trose svoj novac, oni su uštedeli. 

Očekujem da završite taj projekat, imajte na umu da morate da ga završite, ne pitajte me kada je to u 

interesu građana, mislim da ne treba da pitate Dritonija ili Bedžetija, ili uopšte da pitate. Zna i Meni 

više, da je i jučer bio prisutan, vidio je kolika je šteta na njegovom prijatelju. Mnogo je zlobe u 

optuživanju ljudi za stvari koje nisu vrijedne, a životi ljudi mogu biti izgubljeni. Hvala! 

Nedžat Selaj : Šaljem vas sa punom pažnjom, predsedavajući. Do te poslednje faze si bio uzoran, uvek 

sam se zabavljao sa tobom, čuo sam te takvog, da ti nekad dosadi i ostaneš budan do kasno, a i danas 

kad si na kraju malo odrastao si to upropastio. Vi ste predsjednik, mene ne optužuju za ono što je radila 

druga prethodna vlast, vi ste postali predsjednik iz tadašnjeg mandata, šta ćete sad. I sami ste izjavili 

da ćemo raditi na čišćenju rijeka. Ako je rijeka očišćena, recite koja je izašla, povući ću se, izvinuti ću 

se. Rekao je da je mostove gradila vaša vlada. Koliko ja znam, most u selu Kuk datira iz 1950-ih godina 

i ne znam da li iza njega stoji neka intervencija. Bilo je vrlo razumno da prirodna moć radi svoje, 

slažemo se s tim, ali da napadnemo sada zašto to nisu uradili. Sada vas optužujem: Vi to imate u svom 

projektu vlasti kao izjavu da ćemo očistiti rijeke. Koju reku ste čistili? Ako ste očistili rijeku, javite 

nam i mi ćemo vam dati aplauz. Razumem da je čišćenje reka veoma skupo, ali hajde da počnemo 

jednom zauvek, predsedniče, sa vašom vladom, jer vlada PDK to nije uradila. Počnimo sa vašom 

vladom, hajde da uradimo 100 metara, pa da vidimo kako ćemo lako prosipati reke sa koritom. Čak je 

i krevet kao osoba, vođa. Optuzili ste ga za most iz 50-ih, sa mjesta kazete da je to kasnije. Ok, to je 

super. Da li ste posetili most u selu Qollopek koji ste sami popravljali i u koji ste uložili, jeste li shvatili 

kakav je to užas, predsedniče? Bio je u razvojnom projektu 2023. godine. Nije da ga niste završili, 

uništili ste cijelu stvar, kada ćete taj put pripremiti? Ako dođeš da ih vidiš, kao u srednjem vijeku, oni 

još travu preko rijeke nose motkama, neko kaže sa kosama, nose travu sa obale rijeke na obalu. Razbijen 

je i put koji je nekada bio preko reke, preko kojeg se prelazilo traktorom. Zar niste izašli bez toga, ili 

nemate informacije? Mi danas idemo zajedno, vi radite posao, idemo zajedno sa vama, jer vi ste 
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građanin svih, ja sam poslanik za sve, izađemo da ih pogledamo i nađemo rešenje. Nemamo vremena i 

prostora za optužbe i replike. Čemu ćemo služiti, šta ćemo donijeti građanima za ovaj trenutak. Na 

samom kraju, pomenuo je i most Zappluxhe. Nije funkcionalan, inače, rekao sam ti jednom da si plesač, 

nemoj da dodaješ i ponavljaš još jednom, jer odzvanja. Rešite to jednom za svagda, taj problem je 

gotov, ne, ministarstvo nas napušta, ne, to je ministarstvo, ne, to je Vlada, ne, nije naše, ne, nije naše. 

To je za horor. Na samom kraju ste rekli da mi odbornici koji smo morali da razgovaramo o problemima 

koje smo spomenuli, razlog za potpis, treba preneti Vladi, Ministarstvu, tački KAB-a. Upravo sam 

gledao tvoj izvršni direktor, hvala ti Qamili što ga imaš, i drago mi je da si spomenuo ime mog muža. 

Gdje imate ovdje direktora, imate li ovdje kadrove ili direktora, pogledajte samo! Pogledajte svoje 

Asamleiste gdje ste. Na drugoj sjednici, prije dvije-tri sjednice, zamolio sam predsjedavajućeg da 

potpiše liste na kraju kada završimo sjednicu, a ne na početku. Odbornici dolaze kod vas samo da 

potpišu dane u kojima su bili i uzmu 500 eura. Ne tjeram ih da govore, jer poznajem većinu ovih 

poslanika, izvinite, imam učenice iza njih, nisu tako tihe, mnogo su upućene, imate ih predsjedniče. 

Kažem ovo u šali, kao u vrijeme komunizma i svega toga. Ne vjerujem da su ovi skupštinci neznalice, 

razumijem da su uzorni. Dajte slobodu izražavanja i mišljenja. Pogledajte, gospodine kolega, vidite 

gdje imate direktore, koliko od 6 direktora ili 7 imate, baš sam sretan kada ste spomenuli mog prijatelja 

Qamil Kollona, drevnog Boga sa mnom, uvijek ostanite ovako. Hvala ti! 

Shpetim Hajredini : Ovdje je postao problem čak i uzeti riječ, da odmah zaustave riječ. Dobro je da 

nisam dio ove lijeve strane, sad padam, ja sam u ovom dijelu desne strane. Dragi predsedniče, i sam si 

me dirnuo, nisam imao pameti, pogrešio sam. Spomenuli ste taj most i još nešto, ne znam šta ste rekli, 

izvalili ste neke reči. Ne znam koliko imate znanja u ovom pravcu, ali do pozicije je mesec dana, uradite 

nešto drugačije, pitali ste svoje inženjere, imate iste koji su to planirali, oni su to projektovali. Da sam 

ja bio nadzornik, znam, za taj most o kome ste ranije govorili, za taj most. Ovaj most je napravljen prije 

tri godine, znam, bio sam tamo, projektirali su ga i rekli da nema druge opcije ovdje. Ovi inženjeri koje 

imate danas su isti. predsedniče, ti ne projektuješ, jer si doktor, rekao sam ti za doktora, da, ni ti ni ja 

nismo inžinjeri, ne razumemo se po tom pitanju, ja sam ekonomista, ti si doktor . Oni su inženjeri koji 

su za mene projektovali most u Kuku, a danas ih imate. Oni su isti. Nitko im se nije miješao mijenjajući 

most i projektirajući ga kako treba. Na osnovu pozicije i države, oni su vidjeli da nema druge 

mogućnosti i opcije, ne može se ovdje, ukinuti ovaj most u potpunosti, maknuti ga i tada, ok. Svi 

građani, moji sumještani, znaju da su se tu uvijek dešavale poplave, glavni problem je taj dio. Ali čak 

i ako hoćete da pravite taj most još 10 metara, ako je veliki Bog napisao, pređite ga, već ga je prešao 

kao u Brešani, što je ne znam koliko metara, 6-7 metara i tu te je prešlo, da ga ništa ne zaustavlja. Ne 

iznosite tako niske optužbe. Nije da ste me dirali, vjerujte da vas nije briga, građani znaju koliko sam 

radio i šta sam radio četiri godine i znaju šta se sada radi. Sve što sam uradio, uradio sam za ime Boga 
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i nikada nisam prestao. Ne znam ni da li sam stao, imaš priliku, ti si rukovodilac, nastavljaš da radiš. 

Radite za dobrobit građana, nije bitno za šta smo radili. Radili smo dobro ili loše, građani znaju, ocijenili 

su nas, glasali za nas. Imam jos jedan mandat, zavrsavam ga zajedno sa vama, pa ako nam omoguce, 

da li opet imamo zivot sa kandidatima, opet oni odlucuju. To je to, na osnovu onoga za šta ste me 

optužili na mostu, pošto sam bio u prismotri. Ono drugo, vi ste dali odgovor komisiji, rekli ste za pet 

članova, tražili smo da po zakonu i Skupština bude učesnik. Niste odgovorili da li nam zakon 

dozvoljava da budemo učesnik ili ne, ili da li mi sami treba da formiramo ovu komisiju i da nastavimo 

sa svojom evaluacijom pa da je vidimo na kraju, da napravimo sindikat i da vidimo koja je paralela 

bolje procjenjujemo. Još jednom, izvinite predsedavajući, odgovorio sam, dirnuli ste me i nije razumno, 

u ovim slučajevima, posebno osetljivim, ne treba da vas uhvati konac. Međutim, to mi odgovara samo 

o komisiji, nije bitno za ostale. Da ne zaboravimo i o budžetu, naravno da ste dali određeni odgovor, 

koji ste tražili od Ministarstva, od nadležnih ljudi koji se bave vanrednim situacijama koje se dešavaju 

u različitim gradovima Kosova. Ali, kao opština , sad ne grešim, ispravljate me, rekao sam da nemamo 

finansijskih sredstava da sve to pokrijemo. To svi znamo, ali ne vjerujem da nam zakon zabranjuje da 

građanima obeštetimo finansijske mogućnosti koje imamo. Imate konkretan primer, nemojte me 

pogrešno shvatiti, pre tri godine - Samid, ispravite me ako grešim - kada se to desilo u Zappluxhe i 

Blaç, mi smo obeštetili ove ljude koliko smo mogli preko gradjana opštinskog budžeta . Čak i sada 

vjerujem da imate tu priliku. Hvala ti! 

Samidin Dželadini : Poštovani prisutni, sve vas pozdravljam! Kao najviši organ opštine, imamo 

zakonsku, ali i patriotsku i građansku obavezu da prisustvujemo sjednici. Vlada, predsjednik i svi. Ja 

sam malo iskusniji, stariji, znamo da i u prošlim mandatima, da nas narod bira, ipak smo ljudi, imamo 

i potrebe. Trudim se, nikada ne napuštam sednicu, ali ne namećem drugima da to rade. Kao stranka, svi 

delegati su prisutni ovdje. Ostali nisu, šta te sad briga za mene? Ali ja to kažem - rekao je govornik - 

mi nismo ovdje zbog zabave. Za krupna pitanja, posebno za budžet i za pitanja koja su od interesa, svi 

smo isti. Kažem vam, kada su bile poplave, kada je bio Shaban Shabani i pokrenuta inicijativa, ne samo 

ja koji ga lično podržavam, nego i subjekt i svi smo jednoglasno glasali za njega. Zašto smo glasali 

jednoglasno? Onda je došlo do pandemije, čak i da nismo koristili alate, jer je to bio trenutak kada su 

nam alati mogli ići u višku, i našli smo vrlo prikladan modul koji nam je posvetio te alate. Sada imamo 

projekte, zašto ne iskoristiti sredstva iz Vlade. Kao što znate Srbica, kao siromašna opština, prošle 

godine smo im pomogli sa simboličnim iznosom, nije nam ostalo više. Očekujemo i od drugih opština. 

Kao Skupština, radimo dobar posao u tom pravcu. Podržaćemo svaku inicijativu koja je u interesu 

građana. Ali, htela sam da kažem ovo, da se ponekad sklonimo sa puta, a ima slučajeva da su rekli da 

su se dobro proveli. Čuli smo riječi, bravo za one koji su pobijedili. Zvuči loše, jer na primer, kada 

osetite da je povređen, on kaže da je dobro što je osvojio reku. Nije dobro, takve stvari ne bi trebale da 
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mi se dešavaju. A drugi, ja to radim kao harem, ti si bila žena i muškarac, ta žena je bila kralj. Rekli ste 

čovjeku, koliko često pada kiša, optužujete čovjeka. Ode i tuzi se gospodaru, kaze majstor kad pada 

kisa ko je kriv. Da, Bog daje kišu, kaže on. I moja žena me krivi. Ne krivite druge za kišu koja pada. 

Hvala ti! 

Jetmir Ajdini : Još jednom sam predložio da kao opštinski rukovodilac izdvojite određeni iznos 

sredstava za pomoć onim građanima koji imaju problem sa snabdijevanjem pijaćom vodom, imaju 

problem sa priključkom na kanalizaciju i problem sa pristupom. na putu, da popravi ova elementarna i 

početna oštećenja, sa tim iznosom da pokrije ove troškove. Još jednom, kao opštinski izvršni direktor, 

mi ćemo vas podržati u bilo kom iznosu koji podijelite. Vjerujem da bi svi poslanici podržali ovakvu 

inicijativu. Mislim da je hitno da svaki građanin koji je pogođen ima pristup vodi za piće, kanalizaciji 

i putevima. Osnovne stvari za porodicu. Tada će Komisija obaviti svoj posao, procijeniti štetu i 

vjerujem da će im Vlada nadoknaditi koliko je to moguće za tu štetu. Hvala ti! 

Bedžet Dželadini : Pošto su nakon moje rasprave bilo dodatnih pitanja, ili sam zaboravio da odgovorim 

na pitanja koja su postavljena ranije. Što se tiče toga što nemamo glasova iza, a za to ste predložili da 

mi kao stav glasamo za KAB i onda idemo u Jumu, važno je da svaki posao koji započnete bude 

uspješan. Dokrajči me, ne izneveri me. Nisam došao ovdje kao predsjednik da propadnem, nego sam 

došao na posao iako nisam propao. Pa vi koji molite neuspjehom, to je vaša stvar. Vi koji molite 

neuspjehom, sami ste neuspjeh. I sam si rekao da mi je pamćenje pokvarilo, nemam pamćenja i ne 

sećam se. Rekli ste zašto niste proglasili vanredno stanje. Vanredno stanje se proglašava na osnovu 

zakona, a ja nisam hteo da proglašavam vanredno stanje i da onda postanem smešan u javnosti. 

Konsultovao sam se, pitao sam kompetentne ljude. Vanredno stanje se proglašava na osnovu zakona, 

prema zakonu koji sam pročitao, Komisija se formira na osnovu Uredbe koju sam pročitao. Vanredno 

stanje se proglašava ako se opasnost nastavi, ako poplave traju danima, onda se može proglasiti 

vanredno stanje. Međutim, pošto je rizik od pogoršanja situacije prošao, ostale su samo posledice, po 

zakonu nemate pravo da proglašavate vanredno stanje. Rekli su mi da molim mašineriju od KFOR-a, 

rekao sam da imam sastanak sa italijanskim KFOR-om, za mašineriju, a ne za finansijsku pomoć. Što 

se tiče projekta u Blacu, ovaj projekat je urađen prve godine kada sam došao u vladu. Realizovali smo 

projekat koji smo pronašli, samo pazimo da ga realizujemo na osnovu onoga što je bilo. Htjeli smo to 

nastaviti, završiti, ali ima imovinskih problema i ljudi nisu otišli. Ne kažem da ćemo to uraditi, ali 

moram da razgovaram sa čovekom, da ga ubedim da nemam problema. Razgovaraću sa tom osobom 

koja nas je blokirala i vjerujem da je to mali posao, potrebno je nekoliko alata. Trebalo je da bude 

završeno, ali je pao snijeg i nije ostalo vremena da se Qollopek most završi u cijelosti. Sredstva nisu 

išla u višak, već smo ih usmjerili na isplatu kolektivnog ugovora. Most Ćollopek, ugovor je potpisan i 

završen, počeće na dan poplava, preuzeo NIKI GD. Ali dogodile su se poplave i mi smo se angažovali 
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u drugim pravcima, tako da će početi i završiti. Most Zappluxhe, znate, ja sam bio inicijator za početak 

radova na tom mostu. Zašto taj most nije napravljen do sada, jer ima problema sa imovinom. 

Zahvaljujem se Xylferijinom ocu koji je dao dozvolu da se ovaj most izgradi na njegovom imanju. 

Nakon što sam dobio potvrdu, zatražio sam od Ministarstva za infrastrukturu da počnu radovi na tom 

mostu. Počeli su, naravno, od trenutka kada su radovi obustavljeni, imam tri sastanka sa zamjenikom 

ministra. Prije tri dana sam mu poslao mejl, pisao sam mu i telefonom preko WhatsAppa, ko mi ne 

vjeruje, samo otvori. Razgovarao sam sa supervizorom radova vjerovatno 100 puta. Ima problema sa 

tim mostom, ne sa imovinom, ima drugih problema za koje mu ne govore zašto. Alati ne pripadaju 

Opštini. Ako nam dozvole da to završimo, završićemo. Nemamo se pravo miješati s tim, jer je to 

regionalni put. Što se tiče direktora i članova skupštine, ja ne kontrolišem članove skupštine. Skupština 

je najviši organ opštine, koju čini 27 odbornika, ima predsedavajućeg, potpredsednika, a Skupština ima 

pravo da kontroliše i moj rad. Vi znate da se opština sastoji od dva stuba, gradonačelnika i skupštine. 

Ali postoji tačka u kojoj se predsednik i predsedavajuća Skupštine sastaju, gde se dogovaraju o 

dnevnom redu. Zakon nam ovde dozvoljava, moramo da sarađujemo, predsedavajuća takođe predlaže 

dnevni red predsedavajućoj, predsedavajuća ima pravo da prihvati ili ne prihvati dnevni red, plus druge 

tačke, jer ona to potpisuje a ne ja. Takođe vam odgovaram, po zakonu, ja kao predsednik moram da 

budem prisutan u Skupštini. Otkad sam predsjednik, osim kada sam bio u Kaabi, vjerovatno nisam bio 

jednom, drugi put sam bio svaki put. Dakle, čak iu Grantu za učinak, mi koji ga dobijemo, uvijek imamo 

100 bodova za učešće predsjedavajućeg u radu Skupštine. Direktori su moji savjetnici, kada predsjednik 

smijeni sve direktore. Nije da znam sve stvari, ali sam ih uglavnom zamijenio. Što se tiče Kuki mosta, 

na istočnom dijelu na ulazu u gornji dio Kukija kažete da su to isti inženjeri. Sve zavisi koje naloge im 

date, iste su. Ako gradonačelnik kaže, izgradite mali most, on ga gradi, jer kaže da imamo dovoljno 

budžeta. Znate da je glavni uzrok poplave u Cooku, a ne jedini, blokada tog tamošnjeg mosta. Rekli ste 

da je čak i na mostu Brešana voda izlazila kroz most. Ne treba porediti reku Bresana sa rekom Kuki, 

jer je reka Bresana mnogo veća od reke Kuki. Što se tiče Komisije, još jednom sam rekao, nemam 

pojma da Komisija ima politički sastav. Ako pogledate sastav Komisije, nema političkog sastava. 

Napravio sam Komisiju na osnovu zakona, na osnovu savjeta koji su mi dali, i ta Komisija je konačna, 

ima zakonska ovlaštenja i ja ću vam je dati. Da li radite proviziju ili ne, to je vaša stvar, ja se ne miješam. 

Ta komisija nema pravo da izađe na lice mesta ni sa procenom, jer je formirana na nezakonitom osnovu. 

Možete imati komisiju i to provjeriti kod predsjedavajućeg odbora, ali u suprotnom komisija ne može 

napraviti izvještaj, jer on podnosi izvještaj predsjedavajućem, a predsjedavajući ga onda podnosi 

Skupštini i Skupština o tome glasa. Ako Skupština glasa za to, mi ga dostavljamo Centralnoj komisiji, 

ako ne glasa, taj izvještaj ostaje ovdje. Na kraju, imam i apel: koristim priliku da još jednom pozovem 

sve građane i privatna preduzeća koja imaju tehničku opremu i motorna vozila, da se obavežu na 
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sanaciju štete na terenu. Apelujem na građane pogođenih sela, posebno stanovnike sela Kuk i onih 

naselja koja su pretrpela štetu od poplava, na vodovodnoj i kanalizacionoj mreži, da vodu ne koriste za 

piće, već da koriste kupljenu vodu , ili ako odluče koristiti, neka prokuha. Pre nego što sam došao ovde 

u Skupštinu, sada u drugom delu, imao sam telefonski razgovor sa direktorom Fadilom Kryeziuom, 

koji je uzeo uzorke i uradio prve analize, i apelovao na građane sela Kuk, Kosava i Bresana, da ne 

koristite vodu za piće, niti da je prokuvate. Dok ćemo u ponedjeljak imati detaljnu analizu. Takođe, 

apelujem na ljude koji su pretrpeli štetu svih kategorija, da pre nego što počnu da saniraju stanje, 

fotografišu i snimaju - oni koji imaju mogućnost da slikaju u boji je u redu - zaključila je Opštinska 

komisija za procenu štete uzeti u obzir ova svjedočenja i staviti ih u svoj dosije, prije donošenja odluke 

za procjenu. Takođe, obavještavam građane naše općine da oni koji imaju vodu u svojim podrumima, 

a još nisu uspjeli da je izvuku, jave Vatrogasnoj službi na broj 049 773 777 koja će odmah angažovati 

ekipu i otići umjesto događaj. Nakon jučerašnjeg dana imamo dva slučaja u Brešani, gdje je u jednoj 

kući količina vode bila u ravni sa vratima, a mi smo intervenirali, voda je ispražnjena. Građani koji 

imaju problema sa pristupom putu, mi radimo u tom pravcu, imamo dve-tri firme koje rade. Što se tiče 

priključka na vodovod, svi građani koji su isključeni su priključeni na vodovod. Vodovod radi, sinoć 

je u Brešani otklonjeno u 23:00 sata. Ako ima nekoga na Kosovu, ili bilo kom komšiluku. Što se tiče 

kanalizacije, ovaj problem se ne može rešiti bez tendera, jer je u dva naselja u Brešani, na Kosavi i na 

Kuku, pokvarena kanalizacija, pa je potrebna nova kanalizacija. Što se tiče izdvajanja sredstava za 

pomoć, možete odlučiti, ali morate ih pronaći, vidjeti gdje su ta sredstva, jer je lako donijeti odluku. Vi 

znate da tri godine nije bilo rebalansa budžeta. Ako nema rebalansa budžeta, vi kao Skupština opštine 

nemate pravo da donosite odluku, uzimate projekat, uzimate novac za projekat i šaljete ga ovde, jer 

Vlada to mora da odobri. Hvala ti! 

Nedžmidin Sejdilar : Nije fer da kažete da ne želimo da KAB uspe, smešni ste vi koji ne odgovaratae 

na pitanaj delegate. Za tačku eventualno mi smo pripremili dodatna pitanja. Gospodjo predsedavajuća, 

kada ste bili na terenu, mogli ste i nama da pošaljate poruku, imatei ste zakonsko pravo da organizuejete 

hitnu sednicu skupštine. Predsednik je rekao da nije proglasio vanredno stanje jer je procenio da 

opasnost nije bila nastavljena. Kako ste to znali. Bogu hvala nismo imali žrtve niti povređenih. Na 

osnovu informacija koje imam, postoje domaćinstva koja su poplavljena i u Gori. Moj goranski narod 

je u dijaspori i kuće su zatvorene, kada dođu videće kolika im je šteta nanešena. Kako ćete to rešiti. 

Osim poplava bio je i grad, usevi su uništeni, baste isto. Kako mislite da to rešite. Insistiran da mi u 

skupštini sastavimo jednu komisiju da se problem brže reši. 

Driton Ademi : Predsedavajući, uputili ste zahtev preduzećima koja imaju bagere da mi pomognu. 

Nisam imao razloga - sa mnom možete potpisati ugovore do 999 eura, ako podržavate ove poslove, 

plaćate im naftu ili ih nečim subvencionirate. Veliki je problem izaći, čak i ako napuste druge poslove, 
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čak i ako izađu da ga podrže. Nije samo posao zaštite preduzeća, to je posao ovih ljudi koji su iskoristili 

svoja prava. Ako postoji prilika, bolje su subvencionisati ove firme, ili ako već imate neke svoje koje 

podržavate, to je sasvim druga stvar. Čak i drugi deo o kojem ste hteli da razgovarate sa mnom... da, 

dobio je tender ili tako nešto, ide i radi i ne nastavlja svoj posao. Postoje kompanije, ali vi ih 

subvencionirate. Zvao sam potpredsjednika telefonom, predsjednik je rekao da ne može, rekao sam mu 

da pozove firmu, da moram sam platiti. To mi je rekao vaš potpredsjednik. Firmu nije mogao da pozove 

telefonom, jer mora sam da plati, odnosno iz svog džepa, a ne iz Opštine. Ima malih dijelova, meni nisu 

preveliki. Ima firmi koje su izašle ovih dana i dobro je da su izašle i ovih dana, sanirale su ova oštećenja 

do kraja. Hvala ti! 

Bedžet Dželadini : Kao Skupština opštine, oglasili smo se na jeziku nevećinske zajednice i zamolili 

smo sve građane koji su pretrpeli štetu da dođu i jave opštini. Danas imamo dva zahtjeva goransko-

bošnjačke zajednice i danas smo izveli Komisiju na lice mjesta, ja sam to preuzeo, otišla je na procjenu 

štete. Što se tiče štete od grada, govorite o šteti u poljoprivredi i stočarstvu, svi su uradili dokumentaciju, 

pripremili su fotografije, video zapise, Komisija takođe vrši procjenu i šteta će im naravno biti 

isplaćena, Vlada ima veću platu, jer je to legalno. Ako ne znamo da popunimo papire, onda smo mi 

krivi, inače nam je predsednik Komisije juče garantovao da će svi koji su pretrpeli štetu biti isplaćeni 

ako uredno uradite dokumentaciju, ako ne varate, ako ne uvećavate štetu, ako idete sa obavijestima ili 

drugim stvarima. Također, rekli su, bazirajte to na trenutnim cijenama koje ASK ima, kada pripremite 

štetu koja je učinjena. Da ne možete više da pišete da frižider košta 2 hiljade evra, kada košta 200-300 

evra. Čak i onaj normalan koji nam ne plati, čak i ako izgubite tih 200 eura, ne dobijete. On je ovde 

pravni referent, neka se predsedavajuća konsultuje, vi možete da imate kontrolnu komisiju, proverite 

predsednika, proverite rad koji se radi, ali samo predsedavajuća ima pravo da procenjuje štetu po 

zakonu, na osnovu zakona. Ali to je tvoja stvar, znam sto posto da ti se to vraća kao nezakonito. Što se 

tiče onoga što ste rekli o proglašenju vanrednog stanja, ja sam više nego voljan da proglasim vanredno 

stanje, ali konsultacije koje sam obavio su mi rekle da grešite ako izjavite da vam to nije poznato. 

Vanredno stanje je poznato kada je proglašeno. Hvala Bogu, hvala Bogu što je prestao rizik od nastavka 

posljedica i poplava, bolje da je prestao i mi ćemo se nositi sa posljedicama. Ja sam do sada koristio 

svoja ovlaštenja, i potpredsjednik i direktori su zvali generalno sve firme, pomenuo sam firme koje su 

u našoj opštini, sve. Nisam ostavio nijednog a da ih ne spomenem, svi su izašli, neko jedan dan, neko 

dva, neko tri dana, i svi to rade na dobrovoljnoj bazi. Nisam ih tjerao da izađu, samo sam apelovao na 

njih, a ima ljudi koji žele da budem dobar, da rade sa mnom, da budu dobri prema meni. Ima neko i 

ima tu nekog člana porodice, oni idu uz pomoć, prijateljstvo itd, ali sve je to za naše i vaše dobro i 

dobro je da imamo ove firme koje rade. Što se tiče ove tačke, zamolio sam vođu da to završi, da pređemo 

na drugu tačku. Hvala ti! 



34  

Arijeta Skeraj : Hvala! Zatim prelazimo na treću, konačnu tačku. Želi li još neko razgovarati sa mnom? 

Artan Loshaj : Gospođo predsedavajuća, pošto nismo dobili odgovor od predsedavajućeg i izvršne 

vlasti za prvu tačku dnevnog reda, hajde da se prvo informišemo, dobijemo odgovore, pa krenimo sa 

eventualnim, jer imamo mnogo pitanja. 

Qamil Kolloni : Mislim da svako pitanje i svaka vaša kritika ima razlog i mjesto. KAB nije završen i 

neće biti završen do septembra. Zapravo, sva pitanja koja su bila, neka od njih su vrlo relevantna i 

možemo o njima da razgovaramo, ako želimo. Ako želimo da ih politiziramo, možemo ih politizovati. 

Mislio sam da ću vam, pored stručnog aspekta brojeva na koje je odgovoreno, dati odgovore, ako mi 

date i inženjerska pitanja koja imate, ja se neću baviti inženjerskim pitanjima. Ipak, smatrao sam da 

ima prostora za diskusiju, zbog same činjenice da KAB u svojoj strateškoj filozofiji ima za cilj da 

edukuje Vladu, Skupštinu opštine i građane, da zajednički predstave materijal za raspodelu budžeta za 

2025. godine, da bude sveobuhvatan. Među brojnim pitanjima bilo je i vaše pitanje da ovaj KAB treba 

da bude što obuhvatniji. Zato mislim, ako mislite da je razumno da vam dam neke odgovore o 

vrijednostima, o pitanjima koja imate, mogu vam dati, ako mislite da nema potrebe, meni je mnogo 

lakše. 

Arijeta Skeraj : Hvala direktore! Molio sam vas izvinite sto sam dao rijec posto skupstini nece odgovor 

od vas vec hoce od gradonacelnika gradonacelnik opstine nije u mogucnosti da mi da odgovor danas, 

molio sam vas i iskreno se izvinjavam da bismo mogli da počnemo sa konačnom tačkom za pitanja i 

odgovore. Molim vas i hvala! Izvinjavam se u njihovom prisustvu, jer sam mislio da će skupštinari 

prihvatiti, ali oni ne prihvataju, volio bih da sam ovo prekinuo! Hvala vam puno! 

Qamil Kolloni : Vrlo dobro, da, međutim, ako želite da mi date neka profesionalna pojašnjenja koja su 

sama pokrenula ova pitanja, mogu vam ih dati. Na isti način politiziraju i KAB, što je dužnost svakog 

delegata da iznese svoj stav i dobije odgovor koji treba da dobiju i građani. Ovaj KAB se odnosi na 

građane i ako ovdje 24 sata pričaju o građanima i ne dozvoljavaju građanima da dobiju prave 

informacije, onda su kontradiktorni. Meni je mnogo lakše – da, znam da za tebe nema problema, ali to 

ne znači da si smak svijeta. 

Arijeta Skeraj : Direktore, molim vas i puno se izvinjavam! Uradili ste svoj posao i dali vrlo dobar 

pregled Srednjoročnog okvira za 2025-2027. Nakon što članovi skupštine pitaju predsjedavajućeg, a 

predsjedavajući ne može dati odgovor, prelazimo na konačnu tačku. Ko želi da razgovara sa mnom o 

konačnoj stvari? Onda, ako imate, naredite predsedavajućem! Samo malo pojašnjenje. Ako je 

predsjedavajući malo ranije rekao da ću izaći sa odgovorom za KAB, onda je riječ htio uzeti 

predsjednik, a ne vi. Čak i kada sam video da su skupštinari pitali, da sam ja predsednik Skupštine i da 

štitim njihova prava - ako nisu hteli odgovor od vas, onda su pitali predsednika, pošto je predsednik 

sada izrazio volju da im odgovori , onda se izvinjavam, puno se izvinjavam direktore, ali daću riječ 
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načelniku općine. 

Bedžet Dželadini : Ovde je došlo do nesporazuma. Rekao sam direktoru da izađe u moje ime i 

razgovara sa mnom. Pa zašto dva odbornika ili tri kažu, nemoj da pričaš sa direktorom, ne kaže se da 

je cela Skupština rekla. Uostalom, stavite na glasanje ko je direktor da vam odgovori i glasa. Zatim, 

ako većina glasa da se ne odgovori direktoru, tada obično odgovara predsjedavajući. Da, rekao sam 

direktoru da ćeš izaći u moje ime, da nisam rekao da ću izaći da ti odgovorim, rekao sam da sam naredio 

direktorima da ne izlaze i daju odgovor KAB-u zbog zahtjevi poslanika da se to uzme pauziraju. Dao 

sam mu dva razloga i nisam rekao da cu izaci, ako Qamili uspe, izaci cu i ja, nije problem, ali sad kad 

sam video, nisu svi skupstini pitali Qamili , ne pricaj sa mnom. To je dužnost opozicije, oni hoće da 

razgovaraju sa mnom, ali ne mogu sa mnom. Ne zanima me podjela opozicije. Slušaj, kad je 

predsjednica ovlastila direktora da izađe i razgovara sa mnom, predsjednica me nije vidjela čim sam 

rekao Qamili da izađe, da me je vidjela, ne bi prekidala direktora. Idem sa tobom na stadion, znam da 

te stadion više peče, jer tu imaš najveći san. To je projekat koji najviše volim, vodovod je projekat koji 

najviše volim, iako ni sam nisam fudbaler. 

Arijeta Skeraj : Molim te Artane Loshaj, ne provociraj očima, molim te još jednom povuci upozorenje! 

Ako hoćete da slušate predsjedavajućeg, ako ne, ja ne dozvoljavam ove manipulacije u sali, samo me 

udarajte gestovima da ne smijem. Još jednom sam te molio, ako hoćeš da me saslušaš, slušaj, ako nećeš, 

molim te, od sada ti neću dozvoliti ni riječ. Molim direktora da me zaustavi - to što sam dobio dolazi 

mi od kada sam zaustavio direktora, kada ima KAB na čelu. Još jednom sam te lično molio! 

Bedžet Dželadini : Onda počinjem sa stadionom. Iako sam vam dao odgovor u Komitetu, sredstava 

informisanja nije bilo, sada ih imamo. Rekao sam ti projekat broj dva, kraj vode, imam stadion, čak i 

da sam živ i zdrav, stadion je gotov. Juče si čak koristio i video, nisam to rekao. Rekao sam: bivši 

predsjednik mi je rekao da je na pitanje novinara zašto niste izgradili stadion rekao da ima problema sa 

sudom. Razlog zašto ga nije imao. E sad, ima li problema sa sudom ili ne, ne znam, sad nisam htio da 

blokiram rad, nastavio sam. Vi ste izdvojili sredstva, ja sam predložio i vi ste izdvojili, sa ovim sam 

izdvojio još 300 ili 400 hiljada , preko predsjednika FFK. Sa njima smo napravili memorandum o 

saradnji, gdje ćemo sa novcem koji imamo, pripremiti stadion za postavljanje tepiha, dok će tepih raditi 

Savez, i ova faza je završena. Dok je u drugom dijelu gdje je Savez izvršio zadatke koji im pripadaju, 

opkoljena je i svlačionica. Onog dana kada su došli bez završetka radova, imao sam sastanak sa 

nadzornikom radova iz FFK - jer optužujete istu osobu - nadzornik radova je iz Federacije, dok osoba 

koju imamo mi smo samo odgovorna osoba za naša sredstva, ali su mu dali i pravo da nadzire rad 

Federacije, jer smo mi korisnici, da radimo poslove na osnovu projekata. Prije nekoliko dana smo 

najavili da će teren biti svečano otvoren, nismo rekli stadion, moramo razlikovati teren i stadion. Zato 

što je Savez tražio od nas da obavimo ovu inauguraciju, iz razloga što su tražili od FIFA-e da obavi 
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inauguraciju, kako bi onda pustili ostala sredstva za izgradnju ograđenog prostora i svlačionice. Istog 

dana sam imao i telefonski razgovor sa predsjedavajućim Saveza, dogovorili smo neke stvari, odredili 

smo i datum, ali vanredna situacija zbog poplava je to odgodila i to ćemo uraditi za drugi dan. I sam 

sam vidio svlačionicu i nije mi se svidjela. Onda sam formirao komisiju da to ode da proceni, da li da 

se sruši ili da se renovira. Ta komisija je izašla na lice mjesta i donijela odluku. Ako donesem odluku 

da produžim, biće obnovljena. Izdvojili smo finansijska sredstva od 185 hiljada eura za stadion, za 

ostale radove, za tribine itd. Ova sredstva su novac albanske zajednice, to nisu sredstva koja su ušla u 

pravičnu podelu budžeta, naša sredstva su 185 hiljada evra na stadionu, 40 hiljada evra u Gimnaziji i 

20 hiljada evra u gradu Dragaš je dodat u budžet. Sve su to sredstva koja nisu ušla u pravičnu raspodjelu 

budžeta. Ali u međuvremenu, kako smo vam donijeli materijal, dobili smo od Vlade projekat za stadion, 

za šetalište i za rasvjetu. Dakle, smanjićemo ta sredstva, kada dođe septembar, orijentisati ih negdje 

drugdje i ostaviti onoliko sredstava koliko nam treba. Pred kraj mog mandata ovaj stadion je u 

potpunosti pušten u rad, ali mi je žao što je KF "Opoja" koji je, koliko ja znam - ne znam da li je to 

istina ili ne - ispao iz Lige. Ne znam da li je definitivno, ali ovo je žalosno. Kao načelnik Opštine, prošle 

godine sam bio maksimalno posvećen tome da FK „Opoja“ dobije tu nerešenu utakmicu. I sam sam bio 

prisutan tamo. Dao sam sve od sebe da izbjegnem bilo kakvu nepravdu, i tražio sam od predsjednika 

Saveza da se VAR definitivno ugradi. Čak je i VAR spasio KF "Opoja" i ušao u Drugu ligu. Kao 

načelnik opštine sam pomogao klub kroz subvencije. To nisu moji novac, vi ste glasali za moj predlog 

i mi smo svake godine izdvajali od 34 hiljade do 38 hiljada evra za FK "Opoja". Nisu bili dovoljni, ali 

naše prilike su takve. Neko je kritikovao kapitalna ulaganja koja se vama ne sviđaju, možda se nekome, 

nekom skupštinu ne sviđaju, možete ih nazvati i pogrešnim ulaganjima. Ali, na osnovu ankete koja je 

sprovedena i objavljena – neko je video, neko nije – 90% građana opštine Dragaš koji su pitani, 

zadovoljno je kapitalnim investicijama koje smo izvršili, zadovoljni su nadzorom. i zadovoljni su 

kvalitetom radova. Dakle, što se kapitalnih investicija tiče, ne znam da li uopšte treba da odgovaram na 

pitanja, jer presuda naroda - 90% kada kaže da su poštene i kvalitetne investicije - onda mi ne treba da 

odgovori na pitanja drugih. Što se tiče KAB-a, on nije konačan, rekao je direktor Qamili, možete ga 

mijenjati, i iznos sredstava i apoen. Imate problem sa rasvjetom, mi smo izdvojili sredstva za rasvjetu 

koju ćemo raditi u Brrutu, au Kuklibegu smo izdvojili sredstva za rasvjetu cijelog sela, svih puteva i 

sokaka, jer smo izdvojili dovoljno sredstava. A, Vlada prihvata i ovaj oblik naziva gdje piše centar. A 

što se tiče imenovanja drugih projekata i promjene destinacije, to možete učiniti kao Skupština. U 

mogućnosti sam da prihvatim vaše prijedloge, a možete i glasati za njih. To uopće nije problem. 

Moguće je da ćemo do septembra dobiti i druga sredstva, jer smo predvidjeli mnoga sredstva za robu i 

usluge, država ih može izdvojiti za kapitalne investicije, mi ćemo ih usmjeravati. Dodatna sredstva 

ćemo, pored onih koje smo predvidjeli u KAB-u, usmjeriti i za Brezne, za kubiranje će biti izdvojeno 
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negdje oko 35 hiljada eura. Nakon početka rušenja u selu Brezne, dobili smo dosta pritužbi građana, 

bilo je zahtjeva da neki putevi nisu obuhvaćeni, a sa ovih 35 hiljada eura ćemo obuhvatiti sve puteve i 

neće ih biti svi ostali putevi u selu Brezne su potcijenjeni. Hvala ti! 

Nexhat Selaj : Predsedavajući, kada vas vidim u ovakvom stanju, žao mi vas je kao da ste zbunjeni, ne 

znate gde da idete. Morate biti transparentni, nedostatak izvršne vlasti dovodi vas u ovu situaciju. Ima 

22 zahtjeva koje smo uputili, a jedan od onih koji je na kraju ostao da se raspravlja je problem 

Gimnazije. Nemate direktora, jer niste sveobuhvatni predsjedavajuće, morate to shvatiti. Profesionalni 

aspekt, koliko god možete, neću moći da prigovorim. Sa stručne ekonomske tačke gledišta, ne mogu 

da prigovorim da ekonomista izađe i da pojašnjenja. Što se tiče oblasti obrazovanja, imate direktora. 

Gdje imate direktora da se ovdje suoči sa onim činjenicama koje sam iznio malo ranije. Od koga je ovo 

molio, ko mi daje ove odgovore. Sada sam shvatio da režiser Qamili režira. Direktore, možete samo za 

troškove. Imam i ja dosta stvari da me pitam, da ti loše radiš kad dođeš ovde, neću da slikam ta pitanja 

jer imam muža. Morate pratiti razvojni projekat nastavnog plana i programa obuke, koji je po zakonu, 

za sve škole. Gdje je direktor, gdje je projekat? To je po zakonu. Da li je tamo napravljen nacrt 

budžetskih sredstava za koje treba izdvojiti toliko sredstava? Zato čekam da direktor dođe. Iz tog 

razloga sam maloprije molio Qamilija da ne dolazi ovdje jer će napraviti loš revanš, jer mi nije 

odgovorio. Profesionalni aspekt ulaganja je u redu. Škola ima mnogo problema, predsedniče. Te 

probleme ne rješavate vi, oprostite što sam vam rekao! Odlučuje samo direktor Direkcije, ko je za to 

pozvan, jer on sa skupštinicima čita projekat i izlazi i daje pojašnjenja. Žao mi je što ste došli na ovu 

poziciju, jer ne znate gdje da stanete. Nekad dođeš ovdje, nekad Qamili, ovi tollovi nastaju kad nemaš 

izvršnu vlast ispred sebe. Ne možete mi odgovoriti o obrazovanju, kada vam kažem gdje imate projekat 

obuke nastavnog plana i programa. Šta ćeš mi dati ovdje? Naručite, ta bina je za vas, molim! Iz tog 

razloga, 40.000 za troškove, sramota je za obrazovanje izdvojiti 40.000 evra za srednju školu "Ruždi 

Beriša". Maloprije smo razgovarali sa Qamilijem ispred Skupštine, rekao je da su 40+40. Vidim 40 

hiljada evra na papiru. Spisak kapitalnih izdataka 2025-2027, treća strana, Obrazovanje i nauka, br. 5, 

Izgradnja sanitarnih čvorova i multifunkcionalnog prostora u Gimnaziji "Ruždi Beriša" - 40 hiljada 

evra. Nije li šteta uložiti 40 hiljada evra u ŠM „Ruždi Beriša“, dok krov osnovne škole X – nije pomenuo 

gde – ili dvorište košta 40 ili 50 hiljada ili 70 hiljada. Malopre sam razgovarao sa direktorom, on kaže 

da je plus 40.000. Šta je 80.000 evra za Gimnaziju? Da li se mučiš sa 40.000 za Gimnaziju, aneks - 

spomenuo sam maloprije, iz tog razloga, kad pokušaš da budeš svestran, dođeš ovdje i izgubiš jer ne 

poznaješ izvršnu vlast. Za aneks – kako kažete, dat ću sve odgovore – trebalo je završiti 2023-2024. Po 

mom mišljenju, 2024. je gotova onog trenutka kada smo pustili učenike iz škole. Zašto ti ovo govorim? 

Imamo još šest meseci, ali imaćemo neprekidnu buku sa tim mašinama, jer ne možemo normalno da 

razvijamo lekciju. I sada, s obzirom na meteorološke uslove, u septembru možemo biti sigurni da ćemo 
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imati dovoljno lepog vremena, kada su samo osnova i četiri stuba. 2024. je bio obavezan da uđemo, da 

imamo opremu. Ja to ne vidim ovdje, nemate planove ni za 2025-2026-2027. Sad naručite, možete li 

da mi date objašnjenje, ne ja, ali ja sam to dao svojim kolegama, biračkom telu, dao sam i studentima. 

Za oko 400 studenata rečeno je da očekuju da je ovim aneksom obećano da će biti izgrađene dvije ili 

tri zgrade u kojima će biti smješteni kabineti. Ne znam šta drugo da kažem, čak i ako ću biti malo 

glasniji, jer ja pripadam toj školi i pripadam stepenu obrazovanja. Vjerovatno ću više raditi za škole, 

ali imam malo milosti i prema svojim kolegama, jer imam i za svoje kolege ovdje, partijske učitelje na 

pozicijama koji nikad ne otvaraju usta. Da li je u redu, da li je sve dobro u vašim školama? Ne pričam 

sada – ne bavimo se politikom. Ako školu smatrate politikom, ja nikada ne izlazim da govorim. U tim 

školama imamo djecu svih političkih struktura. Boli me zub baš tamo gde radim, u Gimnaziji. Hvala 

ti! 

Artan Loshaj : Prije nego što razgovarate sa mnom, predsjedavajući, ne želim da vas napustim. Činilo 

mi se da si me uvrijedio, nisam rekao ni riječi. Koliko dugo sediš tu, ja nisam ovde u predškolskoj 

ustanovi, ja sam u skupštini. Ako sam napravio gest bez svrhe, izvinjavam se, u suprotnom treba da mi 

se izvinite. Imam i jedno pitanje, da li će to biti posljednja rasprava za cijelu sesiju? U redu. Rad 

stadiona, predsjedavajući, bio je hit. Jučer sam vam rekao, danas vam kažem, javno ste izjavili da ima 

problema. Kada ima problema - ako se tvrdi da ima problema - zašto ste nastavili da radite ? Jedan, 

drugi: Situacija je vrlo ozbiljna u svlačionici, šteta, imam snimak. Poznajete teren stadiona, veoma 

dobro. Čekate da se izgradi ograda i garderoba. Želite da to uradim kao '97 kada je došao Sali Berisha, 

to je i Enver. PDK ga ima, vi ga uništavate. Zašto zajebavaš? Kazniti prestupnike, bez obzira da li je 

PDK ili LDK. Ne, nije me briga, tebi je stalo do mene, jer si tako prihvatio moć. Tamo je vanredno 

stanje. Stadion je koštao 200 hiljada evra. Tri zaštitara, jedan mirovnjak koji čuvaju taj stadion do 

završetka radova. Ovo je neoprostivo! Opet sam vam rekao, kažem vam, isti onaj nadzornik koji - ne 

kažem da ima tu zloupotreba, sami ste rekli - istog nadzornika kojeg mi imamo iza sebe, vi imate istog. 

Javno je, ne klevetam. Ovo je neoprostivo, predsedavajući. Možete mi pričati šta hoćete, ali ste ih sami 

amnestirali, predsedniče, ako ima zloupotreba. Ne kažem da ima zloupotreba, ja kažem da je stadion u 

lošem stanju, razgovor je završen. Masi mi ne daje vodeću riječ, idemo na eventualno, u zdravlju. Neke 

kolege su ovde raspravljale o tome, hoću da vam kažem da rendgen nije radio u zdravstvu tri-četiri 

meseca. Znate zašto, ne tender i ne oni, proradilo je. Što se tiče Laboratorije, opravdanje koje je dao 

direktor Direkcije - da je Nedž želeo da mi se ne duguje profit - kada je dodeljen udeo za 2025. godinu, 

Direkcija za obrazovanje i zdravstvo nije bila prisutna i oni su izašli na nulu - nula. To je ono što ja 

mislim. Dali su ti 40.000 godišnje, a za zdravlje nisu davali ništa. Predsjedavajuća, upozorite nas sve, 

mi smo parlamentarci, mi nismo izvršna vlast. Od izvršne vlasti, osim predsjedavajućeg kojeg se ne 

sluša - dobro je sa dokazima - koga se ne sluša, vrata su otvorena, na desnoj je strani. Hvala ti! 
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Laboratorija radi sa 5 do 6 testova već nekoliko mjeseci, predsjedavajući, a oni su - jer vi ste doktor, 

doktor nije bio ovdje, Arijeta to dobro zna - u Laboratoriji KKMF-a su: Glukemija, Keratin, 

Transaminaze ALT-EST, takođe trigliceridi, holesterol. A osnovni elementi, osnovne analize, jer ste 

doktor, vi ste specijalista, ne radi se sedimentacija, ne radi se urin i ne radi se krvna slika ili hemogram. 

U KKMF-u, u svakom centru, Hitna pomoć ima Laboratoriju u kojoj zdravstveni radnik, ljekar ili 

medicinska sestra može uzeti uzorak krvi ili hemogram sa bo. Nakon 15:00 sati - Nisam protiv odlaska 

pacijenata u privatnu laboratoriju, ne apsolutno - molim vas kao predsjedavajućeg da se osnovne, 

osnovne analize, koje su za CKMF, urade u CKMF. Posle 15:00, čak i subotom i nedeljom, dobro je 

uraditi laboratoriju, analizu krvi, uzorak urina, a pacijenti ne treba da lutaju Prizrenom. Vi to vrlo dobro 

znate, predsjedniče. Ti doktori i moje kolege, većina njih su jako dobri, posebno doktori, preko 80% 

slučajeva – vi ste doktor – znate da se oni liječe u primarnoj zdravstvenoj zaštiti. Doktor, bez slike krvi, 

bez urina, problem je sa dijagnozom. Oni su najveći heroji ove opštine, oni su kao vojnici na Košarama 

koji su bili na Paštriku, sa oružjem ali bez metaka. Ili, nastavnik ide sa dnevnikom u ruci, a ne olovkom 

sa ocenama. Predsedavajući, pozabavite se kozama. Rekao sam ti nekoliko puta, ponavljam, nije rekao. 

Učiteljica Behar nije zdravstveni radnik. Pa našli ste mjesto za urbanizam, prepustite to kubiranju, 

kostima, kanalizaciji, ovim stvarima. Nemamo direktora Zdravstva, niko me od vas ne moli. Hvala ti! 

Afrore Vejseli : Pozdrav još jednom, hvala na vašim riječima! Malo menjam temu. Na jednom ranijem 

sastanku Skupštine, gospodine predsjedniče, podnio sam pitanje – ili prijedlog – o određivanju datuma 

obilježavanja egzodusa tokom rata, kao i odavanja počasti palim mučenicima Opoja u to vrijeme. Na 

moje pitanje sam na licu mjesta dobio odgovor od gradonačelnika, prema njegovim riječima, da sam 

zaljubljen u njega i podnio zahtjev nadležnoj direkciji. Gospodine predsjedniče, ja sam poslanik i svoje 

zahtjeve rješavam u Skupštini. Dakle, vaši direktori bi trebali analizirati ove zahtjeve. Zato još jednom 

tražim da DKRS nađe priliku da uradi nešto u tom pravcu. Moja druga briga je planinski turizam, sada 

ne želim da imenujem mjesta koja su ranije bila uređena, ali molim da gradonačelnik zajedno sa svojim 

osobljem napravi selfije na ovim nesretnim mjestima. Na kraju, gospodine predsjedniče, imam jedno 

pitanje za vrtić koji će biti otvoren ovdje u gradu. Više informacija o ovome, za koje se priča da će se 

otvoriti, mislim u septembru. Hvala ti! 

Nedžmidin Sejdilar : Gospođo predsedavajuća, prvo je nepristojno da se tako ponašate sa mnom. Ja 

sam se konsultovao sa g.Jonuzijem kao zamenika predsedavajućeg, kao čoveka koji ustavna ovlašćenja 

da kada vi kršite moja prava na osnovu moje etničke pripadnostio. Ja razumem da ste vi alergični na 

moje prisustvo ovde, ali šta da vam radim, mene je narod birao, i prema tome morate da me trpite i 

slušate. I nemojte da mi uskračujete moja zakonska prava. Imam pravo da govorim na sednici. Ja ću 

ovde da dolazim da govorim dok sam điv id ok mi traje mandate. Vi ste prešli sa jedne tačke na drugu, 

a niste uvrstili na glasanje moj predlog. Ja sam dao predlog tri puta. Zato tražim od vas g.Jonuzi da 
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kontaktirate Ustavni sud, jer mislim da me predsedavajuća na osnovu moj etničke pripadnosti 

diskriminisala. Ja sam tri puta za govornicom dao predlog a vi ga niste prosledili na glasanje. Takođe 

ste i ranije kada je Samidin napravio skandal, zatvorili sednicu a niste dozvolili da odgovorim 

gospodinu Koloniju koji me je vređao i u uvijenoj formi pretio. Zašto samo mene opominjete. Vi vodite 

skupštinu i vi ste odgovorni za red, a ne da mene diskriminišete. Koloni je počeo neke price iz firme u 

kojoj smo radili, ako ja počnem isto tako, sigurno on ne bi bio direktror finansija. On brani ove naše 

izdajnike, koji su ozdali in as i vas. Prošle sednice su dali goranske pare da se potroše u Opolje. Oni su 

za mene najobičniji izdajnici. Ja vas molim da poštujete moja prava.  

Shpetim Hajredini : Pozdrav svima još jednom! Iako smo umorni, ali naravno i moramo stati na kraj 

sa onim replikama koje smo ranije imali sa predsjedavajućim, direktor se naravno malo uključio u 

raspravu. Ne znam koliko me gradonačelnik sluša, a i direktor, vjerujem da me je dobro čuo, da sam 

rekao da direktor ima puno zakonskih prava da govori, ako mu gradonačelnik to pravo da. Ali, u stvari, 

ja sam na svoja pitanja rekao da to sada nema efekta, da li mi je dao odgovor ili nije, pošto se KAB 

pomerio, izglasano je i ja stojim iza tog predloga. Zato sam rekao da nema potrebe, izašlo je ili nije 

izašlo, dao mi je odgovor ili ne, to ne utiče na ovaj trenutak. Inače, on ima zakonsko pravo i niko ga ne 

može osporiti. Poštovani predsjedniče, ranije ste spomenuli moje ime, nisam želio da budem uključen 

u ono o čemu ste razgovarali, o pitanju vašeg prisustva u selu Kuk tokom poplava i dopisu koji ste mi 

poslali o sastanku. Mučio sam se čim sam to vidio – iako sam bio tu od početka dok nisu došli do 

mehanizma i vidjeli da nema više opasnosti, bio sam tu i nisam otišao sa lica mjesta. Ja sam fizički 

radio onoliko mjeseci koliko sam radio, pomagao sam seljanima, što imam i građansku i moralnu 

obavezu. Dakle, označili ste me - sa tačnim vremenom - u 20:30, ako se ne varam. Odgovor sam vratio 

četiri-pet minuta kasnije, niste ga vidjeli. Onda sam ponovo izašao, zvao sam te telefonom - bilo je 

21:00 - rekao si mi da nisam u Kuku. Da li je lapsus ili ne, rekli ste da ste bili u selu Kuk do 23:00 sata. 

Ovo je u suprotnosti sa onim o čemu smo razgovarali, međutim, ne treba da se stavljam pred građane, 

jer me je neko označio da nisam u pravu, kao da se ne slažem sa vama i pretvorio to u političko pitanje, 

ne ja izašao Zaista sam bio tu, cak sam te i zvao kad si me sreo, jer nemas nikakvu tezinu za mene, znas 

da imam veliko postovanje za tebe, za predsjednika i izvrsnu vlast, a posebno ove slucajeve kada su 

sastanci su neophodni. Moramo zajedno učiniti nemoguće da ove porodice prevaziđu ovaj događaj. 

Dakle, ovo što ste rekli ne važi za mene. O drugom sam razgovarao sa predsjedavajućim. I prošle godine 

znam da nisam glasao za budžet, zbog sela Kuk. Rekao sam da je budžet koji je izdvojen za selo Kuk 

veoma mali budžet u odnosu na neka druga sela kojima je izdvojen nešto veći iznos. Ni ove godine 

nisam zadovoljan. Ali dragi predsedniče, znate da je jedna od najvećih suma koje su izdvojene za selo 

Kuk, opet kocka - 87 hiljada i nešto. A upravo je to jedan od puteva koji je pogođen poplavama. Sada 

će ovaj put sigurno biti izgrađen potpuno nov, jer je potpuno razbijen. Taj iznos, ja sam ranije govorio 
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da treba prenijeti na neki drugi projekat, da će se to tek tako izvesti, vjerujem, ako Vlada donese budžet, 

to će se izvršiti ove godine, a za narednu godinu ove iznos će biti promijenjen, bit će prebačen na druge 

projekte. Ali to se nije dogodilo, jer se žurilo, i nije naša odgovornost, ali nismo mi ti koji su zaustavili 

vaš odgovor prije petka. Ali vaše vrijeme je bilo ograničeno da pošaljete KAB relevantnim centralnim 

vlastima. Rekao sam vam od početka, rekao sam svojoj Grupi da je danas zadnji datum i da se danas 

mora poslati KAB. Dakle, nismo krivi što Vaš odgovor nismo dobili prije petka, odnosno odmah nakon 

petka, a da nismo završili tačku dnevnog reda. Ali, krivac je na drugom mjestu, ograničeno vrijeme 

koje je potrebno da se ovaj materijal pošalje resornom ministarstvu. Sledeće, poštovani predsedniče, 

papiri koje ste spomenuli, za koje ste rekli da ste dobili od ankete 90%, a to su savršeni papiri. Tako mi 

se činilo da je to rekao. Ne znam ko je napisao ovu anketu i koji su ljudi radili ovu anketu, odakle im. 

Spomenuo sam radove koje sam vidio u svom selu, ali nisu savršeni, a to i sami dobro znate. Ali Bog 

zna šta vi ovdje govorite i kako su ti građani glasali za to. Uostalom, novac koji ulažemo u građane, oni 

pripadaju građanima, nisu naši. Stoga građanima moramo uzvratiti na najbolji mogući način. Bili vi, ili 

onaj koji je bio ranije, ili gradonačelnik koji će doći poslije vas, svi moramo raditi za dobrobit građana. 

Dakle, sve o čemu se ovdje raspravlja, uvijek za govornicom, uvijek sam izbjegavao politiku, nikada 

nisam bio politički. Oh, iskreno ti kažem, uvijek to pretvoriš u politiku. To nije u redu, jer to na kraju 

imamo kao obavezu prema Bogu. Dobio si glas, moraš da radiš za građane, četiri godine imaš obavezu. 

Nekoliko puta sam rekao da imamo odgovornost i odgovornost pred Bogom. I ti, ja i svi ovi, voljno ili 

nevoljno, Allah ima račun sa nama na ovom svijetu. Zato smo tu, da radimo za njihovo dobro, koliko 

možemo. Imaš volan, Grahi, kao što znaš, kako je najbolji. Dozvolite da vam iznosimo optužbe, ili čak 

dajemo savjete, ako želite da ih prihvatite, prihvatite ih, ako ne želite da ih ne prihvatite, to je vaše 

pravo. Hvala ti! 

Arijeta Skeraj : Hvala! Prije nego što sam ikome dao riječ, tada mi se obratio Spas. Prije nego što sam 

stigao u Kuk, u 20:00, nazvao sam Spas. Spasavanje mi je najavljeno u 20:41. Rekao sam mu da ste 

posetili Kuki i krenuli prema Kosavi. U 22:30 bio sam na Kosavi, posle 22:30 nastavio sam u druga 

sela, gde sam do 00:45 posetio sva sela u opštini koja su bila pogođena. Iz tog razloga vam nisam rekao 

da sam noću bio u Kuku, ali sam obišao sva sela. 

Bedžet Dželadini : Naravno, predsedavajući će završiti po mojoj reči, jer više nije bilo poslanika koji 

žele da uzmu reč. Što se tiče Gimnazije koja se pominje 40 hiljada eura. Znate da smo otkako sam 

došao u vladu kao predsednik uložili milione evra u obrazovanje, da ne govorim o gimnaziji. U budžetu 

za 2025. imamo još sredstava za obrazovanje, ali smo za Gimnaziju obezbijedili samo 40 hiljada eura. 

Budžetom smo izdvojili 40.000 eura, jer smo prihvatili zahtjev direktora, sa završetkom projekta koji 

smo započeli prošle godine, a koji nažalost nije završen. Razlog je taj što je loš predradnik otpustio 

drugi put, meteorološki uslovi to nisu dozvoljavali, a projekat nije završen. Ovim alatima je započet 
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projekat završen. Nemamo drugog zahtjeva direktora Gimnazije, za bilo koje drugo ulaganje. Stoga, ne 

dodjeljujemo sredstva Gimnaziji, osim ako postoji zahtjev direktora škole. Obratili ste mi se pitanjima 

o ovih 40 hiljada, zašto 40 hiljada. Rekao sam ti zašto. U zdravstvu ove godine nismo planirali kapitalna 

ulaganja, jer nema potrebe. Pominjemo alate koje smo predvidjeli ove godine, za 2025. godinu i sa 

projekcijama za 2026-2027. Znaš projekcije, čak i ti Artan znaš šta ćeš mi reći, projekcije moraju biti 

napisane. To nisu pasivna ulaganja. Moram da napravim projekcije, jer i vi ste ih napravili, čak i 

normalno, zakon to dozvoljava. Da, alati koji su predviđeni za projekte koji će se raditi 2025. godine 

su ispravni . Što se tiče stadiona, kaznite počinioce. Ja nisam sudija. Čak ste i vi rekli da ih amnestirate. 

Ja nisam čak ni predsjednik sa amnestijom, ja sam načelnik općine. Istina je da rendgen nije radio, 

imamo problema sa tenderom i sa firmom koja, iako je dobila projekat, nije došla da potpiše ugovor. 

Ne, ne mogu pronaći uređaj, ne, predstavio sam ponudu jeftiniju nego što uređaj košta. Prinuđeni smo 

da ga poništimo, da raspišemo još jedan tender. Opet smo otvorili drugi tender, koliko košta oprema, 

opet se takmičio, dobio tender, nije prošlo dva mjeseca od potpisivanja ugovora. Razlog je poznat zašto, 

bolje je zaraditi 50 hiljada evra, nego 5 hiljada evra koliko košta ova oprema. Laboratorija je istina, 

nažalost, koja ne radi sve analize. Znaš zašto. Do trenutka kada je ova privatna Laboratorija otvorena, 

nismo imali mnogo problema. U trenutku kada je ova privatna laboratorija otvorena, mi zaista imamo 

problema, imamo problema sa tenderima, isti je slučaj sa rendgenom. Iz razloga što je prethodna Vlada, 

kada je kupovala opremu, kupila jer je tu opremu materijalom mogla snabdjeti samo jedna firma, a 

druge konkurentske firme nemaju pravo. Sada je ista kompanija otvorila Laboratoriju, bolje je zaraditi 

100 hiljada nego zaraditi 30 hiljada. Ali ipak, naći ćemo rješenje. U Hitnoj vam treba laboratorija, dobar 

je predlog, razmotrićemo. Za Behara, za kojeg kažete da je režiser, ja biram režisere. Kada sam ja bio 

na čelu Izvršne vlasti 2003-2007-2008, direktore je predlagao predsednik, a birala ih je Skupština. Ne, 

biraju se konkursom - pardon - ne predsjednikom, oni imaju i izvršna ovlaštenja. Direktore, sada po 

zakonu, predsjednik sam bira. Odabrao sam direktora Behara, kao dobrog stručnjaka, dobar je i za 

mene, a zdravstvo mi ide dobro. Ne kažem ja, to govore pacijenti, govori stanovništvo, da mi tamo 

imamo zdravstvenu službu koja građanima nudi potrebne usluge. Imamo stručnjake, imamo 

prihvatljivo zdravstveno osoblje. Nemam nikakvih komentara. Ali imamo primjedbe na upravnika, sad 

se promijenio upravnik, promijenio se i pristup zdravstvenih radnika pacijentima. Dakle, pacijenti su 

prezadovoljni, kako investicijama tako i uslugama. Rekao sam vam da imamo problema sa analizom, 

priznajem, žalosno je. Optužili ste predsjednicu zašto ne raspravljate o Komisiji. Jučer je 

predsjedavajući učestvovao na sjednici Opštinske vlade, i saslušao odgovornog za ovo pitanje, a to ne 

znači nešto nezakonito u prijedlogu. Dakle, ovo ima pravo, ali ja mu pravo nisam oduzeo jer on to nije 

pucao, to je posao predsjednika. Predlozi Globoćice koje je pomenuo. S pravom je poslanik tražio da 

se nazivi definišu, čak i do septembra. On nije tražio da se taj iznos poveća ili smanji, već je samo tražio 
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da se ta sredstva koja su dodijeljena za Globočicu usmjere na projekte i da se usmjere. Onda moli za 

dodatna sredstva, onda ova Skupština glasa za njega. To je pomenuo gospodin Sejdilari, svaki put kada 

želi da izazove nesporazume, međunacionalno, međuljudsko huškanje što imamo odlično sa obe 

zajednice. Ali znam da ni ti ni pozicija neće dozvoliti tako nešto. Jer mi, što se budžeta tiče, svaki put 

pravimo pozitivnu diskriminaciju. Qamili je to spomenuo u prošloj sesiji, ne treba da ulazi u polemiku. 

I sada smo izdvojili sredstva od albanske zajednice za Dragaš, što je zajednička investicija. Ne volim 

da spominjem nešto što se radi, ali zbog mišljenja, jer dotični hoće da me uvrijedi, dužan sam kao 

predsjedavajući da mu pokažem da to nije istina. Shpetim Hajredini je rekao da nisam zadovoljan 

kubizacijama. Kod kockanja je dobro da su alati razdvojeni. Sada nisu orijentisani kuda idu. Ako ne 

nađemo druge oblike, moramo ići na glavni put. Ima mogućnosti i za sredstva koja smo predvideli za 

ovu godinu, dugačak put koji je bio predugačak je popravljen, ovaj put prema Kosavi izgleda je negde, 

već sam doneo odluku i za one, ne idite tamo - ako nam Vlada to ne da - kad je prilika da se nekome 

uzme, zašto ste trošili naša sredstva. To su hitne stvari, obaveza je da ih Vlada plati. Takođe ste me 

upozorili na moj predlog da se odgovori KAB-u daju nakon glasanja. Ne mogu ti ispuniti želju da me 

KAB ne prođe. Ovdje sam položio KAB, nisam pao. Dakle, nije propalo, prošlo je, ni u septembru ne 

propada i ide dobro. Čak i za kvalitet rada, rekao sam da je 90% ispitanih reklo da smo zadovoljni 

kvalitetom. A ti, ako nisi zadovoljan sa tih 10%, nisam rekao 100%, jer sam pogriješio. Hvala ti! 

Arijeta Skeraj : Hvala predsjedavajući, hvala svima! Zatvorena ova sesija! 

 

Predsjedavajuća Skupštine 

Arijeta Skeraj 

 


